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www.lon.si

Poslovna enota Škofja Loka, Kapucinski trg 2

Bančništvo na Ljubezniv Oseben Način
tudi v Škofji Loki

> Vse na enem mestu

- ugodni potrošniški krediti
- osebni računi
- poslovni računi, fiduciarni računi, odkup terjatev, garancije
- osebna in poslovna kartica Activa Maestro in Mastercard
- depoziti z najvišjimi obrestnimi merami
- elektronska banka eLON za fizične in pravne osebe
- najcenejša provizija pri plačilu položnic

Odločitev za prihod Hranilnice LON d.d.,
Kranj, v Škofjo Loko, kot urbanega, 
kulturnega in izobraževalnega središča,
izhaja iz dolgoročne politike hranilnice, ki
je usmerjena v nadaljnjo rast, tako po 
obsegu kot teritorialno. 

Ne glede na to, pa so začetki hranilništva v
Škofji Loki zabeleženi že leta 1908. In sedaj
Hranilnica LON s svojim prihodom
ponovno obuja to tradicijo. 

Bančništvo na Ljubezniv Oseben Način
je slogan Hranilnice LON že od samega 
začetka. Na slovenskem trgu je hranilnica
prisotna že 18 let in od vsega začetka so
varna bančna hiša z licenco Banke
Slovenije, prav tako so vključeni v sistem
zajamčenih vlog, tako kot vse slovenske
banke. Najprej je obstajala le ena 
poslovalnica v Kranju, zdaj pa so se razvili
v uspešno vseslovensko hranilnico, ki ima
deset poslovnih enot po vsej Sloveniji
(Kranj, Ljubljana, Maribor, Celje, Velenje,
Novo mesto, Brežice, Grosuplje, Postojna,

Nova Gorica). V Škofji Loki, na 
Kapucinskem trgu 2, bodo konec junija
odprli svojo enajsto poslovno enoto.

Kot univerzalna bančna hiša nudijo široko
paleto bančnih storitev – od plačilnega
prometa z najugodnejšimi provizijami, 
vodenja transakcijskih računov, lastnih
bankomatov, plačilnih in kreditnih kartic,
elektronske banke eLON, do zagotavljanja
najboljših obrestnih mer pri varčevanju in
ugodnih pogojev pri kreditiranju – tako za
fizične kot za pravne osebe. Pri pravnih
osebah ponujajo podjetjem tudi fiduciarne
račune, odkupe terjatev, odobritev 
garancij, certificirane depozite.

Da bi bančništvo in še posebej varčevanje
bolj približali tudi najmlajšim, so za njih

pripravili prav posebno Lonijevo 
varčevanje. Tako kot v ostalih enotah, bo
tudi v novi poslovalnici v Škofji Loki
postavljen otroški kotiček. Tam se bodo
otroci zamotili z ustvarjanjem in barvanjem
Lonijevih pobarvank, starši pa imajo tako
več časa, da opravijo vse bančne posle. 

S svojo prisotnostjo v Škofji Loki želijo
občanom, obrtnikom in podjetnikom z
Ljubeznivim Osebnim Načinom in
strokovno razumljivim nasvetom
omogočiti sproščeno ter uspešno bančno
poslovanje. S Škofjeločani želijo zgraditi
dolgoročne partnerske odnose in
posledično prispevati k razvoju te regije. 
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je mesečna priloga Gorenjskega glasa 
za škofjeloško regijo.

Prilogo pripravlja Gorenjski glas, d. o. o., Kranj 
Bleiweisova cesta 4, Kranj

odgovorna urednica: 
Marija Volčjak 

urednik Ločanke:
Boštjan Bogataj
(bostjan.bogataj@g-glas.si)

novinarji:
Boštjan Bogataj, Vilma Stanovnik, Igor Kavčič, 
Danica Zavrl Žlebir, Matjaž Gregorič, Alenka Brun, 
Ana Hartman, Andreja Kopač, Maja Bertoncelj, 
Jernej Červek

fotografije:
Tina Dokl, Gorazd Kavčič, Polona Mlakar Baldasin

lektoriranje:
Marjetka Vozlič

uredništvo, naročnine:
Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj
telefon: 04/201 42 00
elektronska pošta: info@g-glas.si

oglasno trženje:
Gorenjski glas, d. o. o., Kranj, 
Bleiweisova cesta 4, Kranj
za Ločanko: Mirjam Pavlič (gsm 031/698 627)

mali oglasi: 
telefon: 04/201 42 47
Delovni čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek
od 7. do 15. ure, sreda od 7. do 16. ure, sobo-
te, nedelje in prazniki zaprto.

priprava za tisk Gorenjski glas, d. o. o., Kranj
tehnični urednik:
Grega Flajnik

tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče
distribucija: Pošta Slovenije, Poslovna enota Kranj

Ločanka je priloga 41. številke Gorenjskega glasa,
25. maja 2010. V nakladi 14.000 izvodov jo dobijo
vsa gospodinjstva in imetniki poštnih predalov v
škofjeloški regiji brezplačno. Naslednja številka
izide 29. junija 2010.

L O Č A N K A Prazniki vseh vrst

Na naslovnici: Ines Milardovič 
v oblačilih Andreje Šifrar
Foto: Polona Mlakar Baldasin

Za nami je praznik dela. Letos znova z večjim posluhom za
delavske pravice, saj se je v zadnjem letu pokazalo, da enega
največjih bremen krize nosijo delavci. Sindikati imajo prav, ko
pravijo, da so gospodarsko krizo zakuhali v finančnih institu-
cijah, sedaj pa bi jo radi gasili z znojem delavcev. In kot da to
ne bi bilo dovolj! Kaj pa bo še ostalo delodajalcem in državi,
ko bodo delavcem odpovedali vse pravice? 

V mesecu ljubezni, po delavskem odločnem ne, ki so se mu
nekoliko upirali le na Joštu nad Kranjem, kjer je bil slavnost-
ni govornik predsednik vlade Borut Pahor, se je polemika o
napovedanih reformah le nekoliko umirila. Le študenti se niso
dali v svojem mesecu in prejšnji teden pripravili demonstraci-
je proti uvedbi zakona o malem delu. Malo delo naj bi bilo ve-
liko sranje, a očitno ne tolikšno, kot so ga zmogli dijaki in štu-
denti prejšnji teden pokazati pred parlamentom. 

Je vlada uslišala delavce in jim prisluhnila? Ja, seveda ...
Pred vrati je referendum o arbitražnem sporazumu, ki ima ve-
lik simbolni pomen predvsem za vlado. Če ga državljani potr-
dimo, posredno potrdimo tudi delo Vlade, če ne, posredno ne-
zaupnico dobi tudi Vlada. Zato trenutno vlada zatišje pred vi-
harjem, s tem pa so vsi vpleteni pridobili nekaj časa za dogo-
vor in ne le krajšanje pravic delavcem.

Kako bo, danes ne ve nihče. Niti vedeževalke. Zato pa zago-
tovo prihaja dan državnosti, konec junija pa je tudi čas za
praznovanja na Škofjeloškem. Najprej bodo občinski praznik
obeležili v Žireh, nato še v Škofji Loki in Železnikih (in šele no-
vembra v občini Gorenja vas - Poljane). Kar nekaj let je traja-
lo, da so v vseh štirih občinah odločili za svoj občinski dan, ko
zaslužnim občanom podelijo tudi priznanja in se jim zahvalijo
za njihov prispevek kraju. 

Bi spore ali nesoglasja okoli občinskih simbolov lahko v teh
občinah hitreje rešili na referendumu, kjer bi občanom v pre-
sojo ponudili več možnosti? Bi morali vprašati koga tretjega,
ga prositi za mediacijo? Povsem nerelevantno vprašanje, saj
tega vprašanja ni več. Delitev ni več, a so bile. Take bo pustil
za seboj tudi referendum, dokler ne bo prišla razsodba in se
bomo vsi skupaj navadili na razrešeno stanje. Pa kakršnokoli
že bo. 

Kaj je pomembnejše: Delo ali arbitraža? Ne, ne. Prihaja naj-
pomembnejša postranska stvar na svetu - svetovno nogometno
prvenstvo. In Slovenija bo znova zraven.

Boštjan Bogataj
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Brezplačno po Rupnikovi liniji
Izlet po tematski poti Po sledeh Rupnikove linije bo pohodnike po-

peljal v čas stare Jugoslavije. Rapalska meja, ki je leta 1920 nasilno
ločila precejšen del slovenskega prebivalstva od matične dežele in
ozemlje slovenskega Primorja, del Gorenjske in večji del Notranjske
pripojila Italiji, je na Škofjeloškem potekala po območju med Rati-
tovcem, Blegošem in Žirovskim vrhom. Izlet, v organizaciji LTO
Blegoš, bo v sklopu Tedna podeželja na Loškem v petek, 4. junija,
od 17. ure dalje na kmetiji Peternelj v Žirovskem Vrhu. Sledil bo
ogled nadzemnih utrdb Rupnikove linije in spust v podzemno utrd-
bo na Hrastovem griču. Po končanem ogledu bo sledila manjša 
pogostitev udeležencev in možnost nakupa domačih izdelkov in
pridelkov. Izlet je brezplačen. Info: LTO Blegoš (517 06 00 ali 
andreja.kriznar@lto-blegos.si)

Zaključek programa Zlati sonček
Skupni zaključni pohod šestletnikov, njihovih staršev, starih star-

šev in vzgojiteljic/vzgojiteljev na Sv. Andreja, kjer bo srečanje z zna-
nim škofjeloškim športnikom, slavnostna podelitev medalj in pri-
znanj ter zabavni animacijski program, bo 4. junija. Pohod se bo za-
čel ob 8. uri in trajal do 12.30. Info: Vrtec Škofja Loka (Majda Pi-
pan, 512 24 62).

Festival športa in kulture
V Škofji Loki in okolici bo 5. junija od 9. do 21. ure potekal tretji 

festival športa in kulture za otroke in mladino z naslovom Zarjin festi-
val. Organizatorji so sestavili barvit splet dogodkov, ki so namenjeni
tako otrokom in mladini, kot tudi njihovim staršem, starim staršem,
učiteljem in vzgojiteljem. V pravljičnem mestu Škofji Loki in okolici
bodo napolnili Mestni trg, športna igrišča in telovadnice osnovnih šol,

športno dvorano Poden, kulturne domove, bližnje travnike in gozdo-
ve, Loški oder in še kaj. Na Mestnem trgu se bodo predstavile lokal-
ne ustanove, klubi, društva in podjetja, ki delujejo na področju športa
in kulture v Škofji Loki. Udeležence čaka dan brezplačnih aktivnosti
in ustvarjanja, športnih in plesnih delavnic, preizkus v različnih šport-
nih podvigih, ogled plesnih in gledaliških predstav, prireditve ter obi-
lo zabave z nasmejano Zarjo vred. Info: Športno in kulturno društvo
Ritem (Mateja Tuta, 041/962 247, Samo Klemenc, 041/849 846, 
drustvoritem@gmail.com, www.drustvo-ritem.si).

Sožitje človeka in čebele
Čebelarsko društvo Škofja Loka v sodelovanju z Občino Škofja

Loka 18. in 19. junija organizira dan odprtih vrat Doma čebelarjev v
Brodeh z naslovom Sožitje med človekom, čebelo in naravo. V pe-
tek, 18. junija, bodo čebelarji od 10. do 18. ure prikazali čebelarska
opravila, izdelavo svečk in okraskov iz voska ter za pokušino dali
nekaj medu, dan kasneje pa se bodo ob 14. uri začele slovesnosti ob
odprtju novega doma. Sledilo bo družabno srečanje. Info ČD Škof-
ja Loka (Marijan Novak, 041/590 166).

Pohod ob meji in srečanje Janezov
Srečanje Janezov v organizaciji Turističnega društva Sovodenj bo

v Novi Oselici 20. junija z začetkom ob 15. uri. Srečanje bi moralo
biti že 16. maja, vendar so ga zaradi dežja prestavili. Pohod ob Ra-
palski meji se bo začel ob 12.30 in traja približno uro in pol. Pod li-
pama v Novi Oselici bo sledil pester program: nastop pevk grabljic
in učencev Podružnične šole Sovodenj ter izbira naj-Janezov - naj-
starejši, najmlajši, naj vriskač, naj jodlar, tokrat pa tudi izbor najta-
lenta - Janez ima talent. Igral bo ansambel Saše Avsenika. Info: TD
Sovodenj (Viktor Likar, 041/352 427). B. B.

Ločanka je redna priloga časopisa

NAROČAM

Ime in priimek: ____________________________________

Naslov:__________________________________________

Podpis:_______________________

Če naročila ob izteku enoletnega obdobja pisno ne odpovem, 
se naročniško razmerje podaljša za nedoločen čas.

Osrednji gorenjski časopis, ki pokriva širše območje Gorenjske. Časopis
z bogato tradicijo, saj neprekinjeno izhaja že od leta 1947, njegovi 
zametki pa segajo v daljne leto 1900. Je poltednik, ki izhaja ob torkih in
petkih, v nakladi 22 tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja in dela Gorenj-
cev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, kar ljudi zanima, ali kot pravimo: 
Gorenjski glas za vas beleži čas. V dobrem in slabem. V veselju in žalosti.
Za vas sprašujemo, kaj je novega. Zaradi vas zastavljamo tudi neprijetna
vprašanja. Morda vas kdaj kaj naučimo. In seveda poskrbimo za sprostitev
in zabavo. Samo zaradi vas predemo misli. Naglas.
Časopis, ki izhaja dvakrat tedensko, dopolnjujemo z brezplačnimi prilo-
gami, kot sta npr. Kranjčanka in Ločanka, ter ob koncu leta z letopisom
GORENJSKA - darilom pred božično-novoletnimi prazniki.
Če vas poleg branja Ločanke zanimajo tudi novice z vse Gorenjske, vas
vabimo k naročilu. Kot novemu naročniku vam bomo prve tri mesece 
časopis prinašali brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in vas
presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.

Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

za najmanj eno leto
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Na območju zahodnega dela nekdanje vo-
jašnice je predvidena gradnja doma starejših,
v katerem naj bi bilo prostora za najmanj 90
oskrbovancev, v njem naj bi bilo tudi 30 oskr-
bovanih stanovanj, prav toliko pa še v enem
od samostojnih objektov. Zraven bo investitor
gradil tudi 240 tržnih stanovanj, smo znova
slišali na seji občinskega sveta, ki se je že
večkrat ukvarjal z vprašanjem gradnje doma
starostnikov in s prednostno gradnjo doma
pogojeval tudi gradnjo preostalih objektov.
Gradnja bo fazna, najprej naj bi naložbenik
(podjetje Liko iz Liboj) gradil dom, pozneje
pa tržna stanovanja. Načrtovalci projekta so
predstavili tudi spremembe, ki so od prejšnje
do tokratne obravnave vnesene v projekt, gre
pa za odmike od mejašev na severni strani, za
nekoliko nižje gabarite glavnega objekta, po-
tek drevoreda in ureditev parkovnih površin,
med katere želijo umestiti tudi športno ali
otroško igrišče. Svetniki so že na prejšnji seji
razpravljali o zmogljivostih, ki naj bi jih imel
novi škofjeloški dom starostnikov, predvsem
o tem, ali je 90 postelj dovolj ali preveč, gle-
de na dejstvo, da se podobni domovi gradijo

tudi v soseščini. Na prejšnji seji je bilo tudi še
nejasno, ali bo naložbenik sploh dobil držav-
no koncesijo za dom ali pa bo treba najti kake
druge možnosti. Tokrat smo na seji slišali, da
na koncesijo v letu 2010 ne gre računati. To
pa še ne pomeni, da se je treba načrtom, po-
vezanim z gradnjo doma starostnikov, odpo-
vedati, saj investitorji lahko prihodnje leto
znova poskusijo. Predstavnik investitorja
Jože Kumer je povedal, da so v igri tri mož-
nosti, poleg koncesije tudi povezava s seda-
njim domom v Centru slepih, slabovidnih in
starejših, ali pa možnost brez koncesije, ka-
kršne že obstajajo na Gorenjskem, vendar
slednje pomeni za oskrbovance tudi dražji
dom. Svetnik Blaž Kavčič je poudaril, da
Škofja Loka dom potrebuje, da je naloga ob-
čine zagotoviti prostorske možnosti, od inve-
stitorja (ki ga pohvali kot pogumnega in
agilnega) pa pričakuje fleksibilnost, da naj-
de pravo med več možnostmi, od koncesije
do morebitne sinergije z obstoječim domom
upokojencev. Svetniki so prostorski načrt so-
glasno podprli, predlagali pa tudi nekaj do-
polnil, od katerih je bilo sprejeto le eno.

Pripravljen pa je tudi osnutek občinskega
podrobnega prostorskega načrta za vzhodni
del vojašnice. Prav tako gre za 4,5 hektarja
veliko zemljišče, kjer naj bi na severni strani
gradili vrtec, na vzhodu bo kompleks za mla-
dinske dejavnosti, kjer naj bi zgradili tudi
mladinski hotel, tam bi imeli prostor upoko-
jenci, svoje mesto bi tu našla tudi javna upra-
va, pozneje pa bi zgradili tudi kongresno-izo-
braževalni center, kajti v Škofji Loki imajo
ambicije po višji in visoki šoli. Toda slednje
je dolgoročnejši cilj, če se bo našel pogumen
investitor, v prvi fazi pa želijo zgraditi vrtec.
To bo tudi območje mestnih zelenih površin.
Razprava o tem je že dodobra zaživela, ko je
svetnik Andrej Novak predlagal, naj o pred-
laganem dokumentu ne odločajo, češ da bi
bilo prej treba vedeti za vsebino korespon-
dence med državo in občino glede predvide-
nega neodplačnega prenosa zemljišča. Pri
tem se namreč zapleta in dokler niso urejena
ta razmerja, ni smiselno, da se izvede prva
obravnava prostorskega dokumenta. Svetniki
so pomisleku pritrdili in prekinili obravnavo.

Danica Zavrl Žlebir

Potrebujejo dom starostnikov
Občinski svet je v drugi obravnavi pritrdil občinskemu podrobnemu prostorskemu načrtu za zahodni del
vojašnice, ki predvideva gradnjo doma starostnikov, varovanih stanovanj in stanovanj za trg. Odložil pa

je odločanje o prostorskem načrtu za vzhodni del vojašnice.
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Znova romanje v Crngrobu
Crngrob - V nedeljo, 16. maja, sta Komisija za evidentiranje in

ureditev prikritih grobišč v občini Škofja Loka in hrvaško društvo
Ljubljana pripravila romanje v Crngrobu s spominsko mašo za žrtve
povojnih pobojev. V cerkvi Marijinega oznanjenja je Alojzij Sonj,
župnik iz Stare Loke, daroval spominsko mašo za vse, ki so bili po
vojni usmrčeni na tem območju. V dolga leta prikritih grobiščih je

več kot šeststo žrtev povojnih pobojev, med njimi veliko Hrvatov. Na
območju Crngroba je postavljenih več znamenj, h katerim so roma-
li obiskovalci spominske slovesnosti in se z molitvijo spomnili žrtev
povojnih pobojev. D. Ž., foto: Gorazd Kavčič

Podelili bodo pet občinskih priznanj
Občinski svet v Škofji Loki je na predlog Komisije za mandatna

vprašanja, volitve in imenovanja prejšnji teden razpravljal o letošnjih
prejemnikih občinskih priznanj. Najprej so nameravali podeliti en
zlati in tri bronaste grbe občine Škofja Loka, vendar so se nato od-
ločili, da podelijo še eno priznanje, enega pa iz bronastega spreme-
nijo v srebrno. Čebelarsko društvo Škofja Loka je namreč oddalo
nepopolno vlogo, nato pa občinskemu svetu poslalo dopolnitev
predloga. Svetniki so se po živahni razpravi odločili, da ne bodo
vztrajali pri pretiranem formalizmu, ker cenijo delo čebelarjev kot
varuhov narave, ki z vzrejo čebel prispevajo k biotski raznovrstnosti.
Čebelarsko društvo bo tako ob letošnjem občinskem prazniku, 30.
juniju, prejelo srebrni grb občine Škofja Loka. Zlatega bo ob petde-
setletnici dobilo Balinarsko društvo Lokateks Trata. Srebrno
bodo podelili še Mari Jelovšek, pri spremembi iz bronastega v zla-
to priznanje pa je svetnike prepričala dolga vrsta predlagateljev (kar
osem), ki o predsednici Društva prijateljev mladine Škofja Loka
vedo povedati veliko dobrega. Bronasti priznanji gresta Ivanu Ko-
žuhu, aktivnemu v krajevni skupnosti Mesto, predlagatelj pa je tudi
prosvetno društvo Sotočje, in Lei Mlakar, pobudnici in koordinato-
rici vseslovenske akcije Očistimo Slovenijo v enem dnevu na ob-
močju Škofje Loke. Danica Zavrl Žlebir
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Spominsko obeležje je postavljeno na grob-
nem polju med novim in starim delom poko-
pališča, tja so prekopali doslej 38 padlih bor-
cev iz sedmih grobišč, največje od njih je
bilo prekopano na ”Štemarjih” (Spominski
park pri nekdanjem hotelu Transturist). Pre-
kopali so predvsem težje dostopne grobove,
ki so neoskrbovani ali pa je njihov pravni sta-
tus neurejen. Hramba v grobno jamo je na
osnovi idejnega projektna zasnovana tako, da
se bodo tudi pozneje še lahko opravljali to-
vrstni pokopi. Identiteta žrtev je večinoma
znana, pridobljena so tudi vsa soglasja za
prekop. Tudi, kjer soglasij ali podatkov o
svojcih ni bilo mogoče pridobiti, so pravno
nesporen prekop žrtev opravili na podlagi
posebne javne objave, so nam pojasnili na
Občini Škofja Loka. Glavni razlog za prekop
padlih je bil problem opuščanja vzdrževanja
obstoječih grobov in spominskih obeležij,
zato je bil interes Združenja borcev za vred-
note NOB, da je grobov manj, ti pa naj bi bili
lažje dostopni in bolje vzdrževani. Nosilca
projekta sta bila Občina Škofja Loka in škof-
jeloško Združenje borcev za vrednote NOB.

Na slovesnosti pred spominskim obeležjem,
v katerega so vklesani verzi pesnika Mateja
Bora, je spregovorila škofjeloška podžupanja
Mirjam Jan Blažič, v imenu borčevske
organizacije pa dr. Ivan Kristan, ki je ob le-
tošnji 65-letnici osvoboditve izpod nacistič-

nega in fašističnega jarma poudaril tudi po-
men slovenskega narodnoosvobodilnega gi-
banja. Na Škofjeloškem je za svobodo dalo
življenja več kot devetsto ljudi, od tega je bila
polovica partizanskih borcev, ostali pa so
umrli kot talci, v zaporih ali taboriščih. Hva-
la borcem za njihov prispevek k zmagi nad
okupatorjem in slava padlim, je svoj nagovor
končal Ivan Kristan. V kulturnem programu
so na slovesnosti nastopili Trio Quartet,

Mestni pihalni orkester Škofja Loka, igralka
Nadja Strajnar Zadnik in moderator Marko
Črtalič. Delegacije so k spomeniku položili
vence, navzoči so bili tudi predstavniki ru-
skega in poljskega veleposlaništva (na sliki),
kajti med prekopanimi žrtvami sta bila tudi
ruski borec Andrej Iksionov in poljski Tadeuzs
Sadowski (po njem se imenuje tudi šola v
Bukovici).

Danica Zavrl Žlebir, foto: Tina Dokl

Na Lipici odkrili spomenik borcem
Na pokopališču v Lipici so prejšnji teden slovesno odkrili spomenik padlim borcem NOB. Enotno 

spominsko obeležje na simboličen način nadomešča sanirane grobove in manjša grobišča.

Gradnja kostnice v zadnji fazi
V Škofji Loki na pokopališču Lipica gradijo regijsko kostnico, v ka-

teri bodo pokopane žrtve iz odkritih povojnih grobišč na Gorenjskem.
Trenutno že izkopana okostja žrtev povojnih pobojev hranijo v eni od
neaktivnih mrliških vežic, ko bo kostnica dograjena, pa bodo v njej na-
šla svoj večni mir. Pri odkrivanju povojnih grobišč, iz katerih bodo člo-
veška okostja shranjena v grajeni kostnici, so sodelovali strokovnjaki
antropologi in forenziki, ki so ugotavljali antropološko in gensko pri-
padnost. Vsak komplet človeškega okostja je bil posebej označen in
shranjen v zabojčke, ki bodo v novo zgrajeni kostnici shranjeni tako, da
bo kasneje še možno ugotavljati identiteto, nam je pojasnil Jernej Tav-
čar s službe za stike z javnostjo občine Škofja Loka. Odločitev za gra-
jen objekt je bila sprejeta na Ministrstvu za delo, družino in socialne
zadeve, ki bo v prihodnje s kostnico tudi upravljalo. Kostnica ima re-
gijski značaj, ni pa načrtovano, da bi se v tej kostnici hranili posmrtni
ostanki iz oddaljenih grobišč ali ljubljanskega zaledja, razen če bi se
dokazalo, da so žrtve izhajale iz teh krajev in bi svojci tako želeli. Tre-
nutno čaka na primernejšo hrambo 67 človeških okostij iz že saniranih
grobišč Bodoveljske in Lovrenške grape ter Žolšč. Sedem okostij je
bilo najdenih tudi za grajskim obzidjem. Iz grobišč, ki so že potrjena
in sondirana, naj bi jih bilo na Škofjeloškem še okoli šeststo, na Go-
renjskem pa vsaj trikrat več. Gradnja kostnice je v zadnji fazi, sofinan-
cira jo država. Danica Zavrl Žlebir

V škofjeloški kostnici bodo pokopani posmrtni ostanki žrtev iz povojnih 
grobišč z vse Gorenjske.
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V živahni debati je evropski poslanec Zo-
ran Thaler med drugim opozoril na ber-
linski zid, kot se je izrazil, ki mladim očit-
no preprečuje, da bi hitreje vstopali v jav-
no življenje. Zato bi ga bilo po njegovem
treba sistematično izpodjedati. Obenem
pri mladih zaznava apatičnost, ki je pri
njihovi generaciji, pravi Thaler, ni bilo.

Za vsako generacijo je dobro, je razmišljal
Thaler, če ima konkretne cilje. ”Pri nas je šlo
za kombinacijo dvojega: da so nam šle neka-
tere stvari močno ‘na živce’, a obenem nam ni
bilo vseeno. Počutili smo se zelo utesnjene,
zato smo nasprotovali verbalnemu deliktu,
militarizaciji, služenju vojaškega roka ...” Da-
našnji študenti, opaža Thaler, se angažirajo
predvsem ob socialnih vprašanjih. ”Socialni
cilji so vedno pri roki in mogoče je to lahko ti-
sti sprožilec, da se aktivirajo pri teh temah in
iz tega preidejo tudi na višji politični nivo.”
Na vprašanje enega od navzočih, kaj ga je
navdušilo za politiko, je prostodušno priznal,
da so bile to kar takratne razmere, ki so bile
za mnoge mlade nesprejemljive. ”Ko vidiš, da
tudi drugi razmišljajo enako, dobiš veselje,”
je še dodal Thaler. Sodelovanje mladih v jav-
nem življenju se mu zdi izredno pomembno.

Pojasnil je, da prav ta čas v evropskem parla-
mentu podpisujejo izjavo, ki govori o potrebi
po povečanju vloge mladih v Evropski uniji
oziroma da se razglasi evropsko leto o krepit-

vi vloge mladih. Zbrati morajo dvesto podpi-
sov, je razložil, da to postane tudi uradno sta-
lišče Evropske unije.

Mateja Rant, foto: Tina Dokl

Mladi in berlinski zid
O aktualni problematiki mladih so v okviru mednarodne konference spregovorili na javni tribuni 

z evropskim poslancem Zoranom Thalerjem.

V začetku maja so v Škofji Loki gostili že tretjo mednarodno
konferenco v sklopu programa Evropa za državljane 2007-2013.
V okviru konference, ki je potekala pod naslovom Mesto za mla-
de - mladi za mesto so se tokrat posvetili mladinski problemati-
ki. Skupni cilj mladinske politike, je ob tem poudarila koordina-
torka in vodja programskega konference Andreja Megušar, je
vključevanje mladih v družbo oziroma omogočiti mladim, da bi
se čim hitreje ter čim kakovostneje in polno vključili v družbo, jo
sooblikovali in živeli v njej.

”Še nedavno je veljalo, da je mladinska politika skupek ukrepov, ki
se nanašajo na aktivno preživljanje prostega časa, danes vemo, da
obsega tudi druga področja, kot so zdravje, zaposlovanje, stanovanj-
ska problematika, socialni transferji, izobraževanje in drugo,” je še
dodala Andreja Megušar. Pri pripravi konference so zato imeli pred
sabo tri izzive, in sicer, kako ustvarjati prostor za mlade, da bodo
razvijali svoje potenciale, kako vzpostaviti učinkovito mladinsko po-
litiko na lokalni ravni ter kako se v občini lotevati neformalnega dela
z mladimi in mladinskih centrov. Škofjeloška mladina je na konfe-
renci predstavila svoje delovanje v okviru Zavoda O in Kluba škof-
jeloških študentov, svojo dejavnost pa so predstavili taborniki iz druš-
tva Rod svobodnega Kamnitnika in skavtska skupina Škofja Loka.
Aktivno se v sodelovanje z mestom vključujejo tudi dijaki škofjelo-
ške gimnazije. Primere dobrih praks izvajanja mladinske politike in
organizacije mladinskih dejavnosti iz svojega okolja pa so predstavi-

li gostje iz tujine. Na konferenci so sodelovali tako odločevalci na
področju mladinske politike kot predstavniki različnih mladinskih
skupin iz partnerskih mest občine Škofja Loka iz Nemčije, Belgije,
Češke, Italije in Hrvaške. 

Mateja Rant
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Evropski poslanec Zoran Thaler se je zavzel za večjo vlogo mladih v javnem življenju.

Vključevanje mladih v družbo

O problematiki mladih so spregovorili tudi na številnih delavnicah.
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Konec aprila so v prostorih Ljudske univerze Škofja
Loka predstavili pesniško zbirko Zlati predali, izid pa
pospremili z zelo uspešno razstavo, na kateri so nav-
dušili z ilustracijami pesmi. Umetniške grafike, oprem-
ljene tudi z ročno napisanimi pesmimi, povzemajo 
bistvo delovanja PUM-a: vsakdo se je, z nekaj spod-
bude in lastne volje, sposoben dokazati na različnih
področjih. Do izraza pa je prišlo tudi skupinsko delo,
saj tiskanje grafik v tehniki globoke kolagrafije zahte-
va usklajenost vseh udeležencev.
Po odprtem branju poezije, izidu zbirke in likovni raz-
stavi so v maju nadaljevali s promocijo zbirke na me-
sečnem sejmu, prireditvi Mesto v barvah, svoj pečat
pa so s pesmimi dali tudi Tednu vseživljenjskega
učenja. V njem so poleg literarne delavnice pripravi-
li še celo kopico zanimivih delavnic z različnimi te-

matikami: kreativnost, zdravo življenje, dviganje sa-
mozavesti ...
V svojem delovanju pa škofjeloški PUM ni osamljen.
S pumovci iz vse Slovenije se bodo srečali na Pum-
stivalu, ki ga organizira zavod Bob iz Ljubljane. Na
njem bo vsak PUM predstavil svoje največje letošnje
projekte.

Največji projekt vsakega posameznega pumovca pa je
vsekakor vrnitev v šolo. Ta po daljši odsotnosti izza 
knjig ni lahka, zato sta za udeležence še toliko bolj po-
membni celovita pomoč in vzpodbuda, ki jo pri učenju
ponujajo mentorji PUM s svojimi zunanjimi sodelavci.

PUM ima odprta vrata za vse, ki se v šoli niso naj-
bolje znašli, zato vabljeni, da se pridružite vsi mla-
di, željni aktivnega preživljanja prostega časa. Vse
informacije o programu lahko dobite na telefonskih
številkah 04/511 62 90 in 031/623 729, na Ljud-
ski univerzi Škofja Loka, neusahljivi vir informacij o
dogajanju iz prve roke pa je pumovski blog
www.pumskofjaloka.blogspot.com. Če ste brezpo-
selni, boste dobili dnevno denarno nagrado in povr-
njene stroške za prevoz.

Tudi maja pumovci 
polni kreativnega 
zagona
Škofjeloški pumovci nikoli ne počivajo. V mesecu 
maju nadaljujejo s svojimi zastavljenimi projekti, 
pred izpitnim obdobjem pa pospešeno delajo tudi 
na individualni učni pomoči. Ilustrirane pesmi iz zbirke Zlati predali so ob odprtju razstave znova navdušile zbrane obiskovalce.

Operacijo delno financira Evropska unija iz
Evropskega socialnega sklada ter Ministr-
stvo za šolstvo in šport. Operacija se izva-
ja v okviru Operativnega programa razvoja
človeških virov za obdobje 2009 - 2013,
3. razvojne prioritete: Razvoj človeških vi-
rov in vseživljenjskega učenja; prednostne
usmeritve 3.2.: izboljšanje usposobljenosti
posameznika za delo in življenje v družbi
temelječi na človeku.

Informacije:
LTO Blegoš
/   
info@lto-blegos.si
www.lto-blegos.si

V soboto, .. 
bo ob . na Mestnem 
trgu potekal sprejem 
Freisinškega škofa, loškega 
zemljiškega gospoda 
Janeza Frančiška v Loko. 
S tem se bo odprl tudi 
semenj, kjer boste lahko 
spoznali stare domače 
obrti, ki so bile nekoč 
prisotne na Loškem. 
Tekom dopoldneva, do 
., bodo na ogled 
historični plesi, udeležili 
se boste lahko muzejske 
ustvarjalne delavnice 
»Škofjeloški grb« ali 
cehovske ustvarjalne 
delavnice »Pri krojaču« 
prisluhnili pravljicam in 
Tolkalni skupini Glasbene 
šole Škofja Loka.

Ob . bo na Mestnem 
trgu v okviru Festivala 
Musica Locopolitana 
večerni koncert s 
historičnimi plesi in 
družabnim programom.

V nedeljo, .. 
se bo dogajalo na vrtu 
Škofjeloškega gradu. 
Dogajanje od . do 
. bo namenjeno zlasti 
družinam. Na sporedu 
bodo številne ustvarjalne 
delavnice,  sprehodili 
se boste tudi na bližnji 
Krancelj in med potjo 
spoznali številna zelišča 
ali pa se boste pomerili v 
paževski šoli. 

Nedeljski program se 
bo zaključil ob . s 
predstavo Coprniška 
krvava rihta v Loki, prav 
tako na Loškem gradu. 

Ponedeljek in 
torek, . in .. 
bosta minila v znamenju 
strokovnih posvetov v 
Sokolskem domu, od 
. do . na temo 
»Vsebina zgodovinskih 
obdobij v sodobni 
turistični ponudbi mest«. 

V torek zvečer bo še 
zaključni koncert Musice 
Locopolitana ob . na 
Loškem gradu.

V okviru 
Historiala Škofja 
Loka 2010 se bodo 
v štirih dneh, pod 
pokroviteljstvom 

Občine Škofja Loka, 
zvrstili številni 

zgodovinsko 
in etnološko 

obarvani dogodki, 
s poudarkom na 

lokalni dediščini 
Škofjeloškega 

območja.

Historial Škofja Loka 
od .. do ..
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Vabimo vas na

8. TEDEN PODEŽELJA NA LOŠKEM,
ki bo potekal od 1. do 6. junija 2010.

Organiziramo ga institucije in društva, ki se na Škofjeloškem
ukvarjamo z razvojem podeželja in turizma, z namenom, da
vam predstavimo aktivnosti na tem področju in rezultate, ki

jih ob tem dosegamo.

Dogodki letošnjega tedna podeželja:

1. junija 2010 Predavanje ˝Zdravje je naša odločitev˝ 
(Dom čebelarjev Brode)

2. junija 2010 Predavanje ˝Možne izvedbe malih 
komunalnih čistilnih naprav na območjih 
razpršene poselitve˝
(OŠ Škofja Loka - Mesto)

4. junija 2010 Voden pohod po Rupnikovi liniji 
v Žirovskem vrhu

5. junija 2010 Osrednja prireditev s Tržnico kmetijskih 
pridelkov in izdelkov na Mestnem trgu 
v Škofji Loki

6. junija 2010 Pohod po Čebelarski poti mimo Sv. Urbana

Dodatne informacije: Razvojna agencija Sora, Škofja Loka,
04/50 60 225, www.ra-sora.si

Razveselite nas z udeležbo na posameznih dogodkih 
Tedna podeželja!

Vasovanje na vasi
Turistično društvo Hotavlje 25. junija organizira prireditev Va-

sovanje na vasi, s katero bodo slikovito prikazali delovanja druš-
tva skozi 40 let delovanja. Z gosti bodo obiskovalci potovali 
skozi vas. Info: TD Hotavlje (Janez Filipič, 041/793 357). 

Na Ratitovec na dan državnosti
Športno društvo Zali Log organizira 19. tradicionalni pohod na

Ratitovec na dan državnosti. Obvezna pot pohoda je z Zalega
Loga preko Grobelj, kjer je kontrolna točka, ki obratuje do 15.
ure. Vsi pohodniki na sredini poti dobijo brezplačen čaj. Za 2., 4.
in 6. pohod si pohodniki prislužijo značko, za desetega pa prizna-
nje. Info: ŠD Zali Log (Janez Habjan, 041/570 680). B. B.

Špela bi šla v Afriko
Žiri - Med sodelujo-

čimi v humanitarnem
resničnostnem šovu
Kdo gre v Afriko je
tudi 20-letna Žirovka
Špela Vehar. V šovu,
ki ga od začetka maja
predvajajo na nacio-
nalni televiziji, se kan-
didati, nogometni re-
kreativci, skušajo pre-

biti do finalne humanitarne tekme, ki bo 5.
junija v Celju. Na njej bodo poleg izbranih
rekreativcev zaigrali tudi nekdanji profesio-
nalni nogometaši in znani Slovenci. Špela
upa, da se ji bo uspelo prebiti vse do finalne
tekme, še posebej pa bi bila vesela glavne
nagrade - potovanja na svetovno nogometno
prvenstvo. ”Sodelujoči se v resničnostnih
šovih ponavadi osmešijo, ta oddaja pa se mi
je zdela sveža in simpatična. Prijavila sem
se, ker sem velika privrženka nogometa, na-
vijačica in si zelo želim v Južno Afriko, a mi
kot študentki novinarstva finančno stanje
tega ne dopušča,” je povedala Špela, ki že
skoraj devet let trenira nogomet. ”Na šov
sem se prijavila tudi zato, da bi pokazala, da
v Sloveniji imamo ženski nogomet in da je
to odličen šport za vsako dekle, ki si želi iz-
ziva,” je poudarila Špela. A. H.

V Centru slepih, slabovidnih in starejših v
Škofji Loki že štirinajsto leto živi Ivanka
Tušek. 14. maja je dopolnila sto let.
Praznični dan je proslavila v krogu svojcev,
zatem pa še v domu, kjer so ji pripravili
veličastno slavje. Ivanka je rojena v vasi
Četena Ravan pod Starim vrhom kot sedmi
otrok v revni družini. Bila je zelo šibek in
bolehen otrok, kot dveletni so ji celo že šivali
oblekico za smrt. Potem se ji je zdravje
popravilo. Že kot majhna deklica je pasla do-
mače in tuje ovce, starejši bratje in sestre so
že kmalu odšli služit od doma, oče pa je pred
prvo svetovno vojno odšel služit kruh v

Ameriko. Skupaj z mamo in bratovo družino
je doma prestajala strahote druge svetovne
vojne. Po vojni se je Ivanka preselila v Škofjo
Loko, kjer je delala v tovarni Šešir, tam pa je
rojen tudi njen sin Lado. Danes zadovoljna
živi v domu starostnikov, kjer gre vsak dan iz
svoje sobice v petem nadstropju peš v jedil-
nico, vrača pa se z dvigalom. Je zelo prijetna
in družabna gospa, včasih je silno rada tudi
plesala. Njuna skupna plesna doživetja je ob
voščilu za Ivankino stoletnico obudil tudi
nekdanji direktor Centra slepih, slabovidnih
in starejših Ludvik Bernik (na sliki).
Danica Zavrl Žlebir, foto: Gorazd Kavčič

Proslavili Ivankinih sto

Špela Vehar
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Gorenja vas - V občini Gorenja vas-Pol-
jane izvajajo številne projekte, ki so pod-
prti z evropskim denarjem. S prihodom
pomladi in bolj sončnih dni se je tako za-
čelo nadaljnje urejanje panoramske ceste,
tokrat v Žirovskem vrhu. Kako napredu-
jejo dela, smo najprej vprašali župana Mi-
lana Čadeža:

”V Žirovskem vrhu urejamo tretji odsek pa-
noramske ceste v naši občini, v sodelovanju z
žirovsko občino smo asfaltirali odsek od Ja-
vorča do Golega Vrha in s tem povezali dve
pomembni utrdbi Rupnikove linije. Tu je tudi
zelo veliko lepih razglednih točk in priložno-
sti za razvoj turizma, z eno redkih do sedaj še
neasfaltiranih cest pa bomo še bolj povezali
dve sosednji občini. Investicija je vredna 230
tisoč evrov, od tega EU prispeva 57 odstot-
kov, občani obeh občin pa bodo dobili dobrih
1600 metrov asfaltirane ceste v naši občini,
trasa približno enake dolžine pa se nadaljuje
še v občino Žiri.”

Pri vprašanju obnove cest je zelo po-
membna povezava Trebija-Sovodenj. Kdaj
bo cesta normalno prevozna? Kaj bo nare-
jeno letos?

”Za rekonstrukcijo štirih najbolj kritičnih
odsekov je že izbran izvajalec del. Na Trebi-
ji bo najprej narejen nov oporni zid, sanirali
bomo brežino pred Graparjem, nato pa zgra-
dili še nova oporna zidova pri Pajkelcu in
Bucku. Pred tednom smo imeli znova na 
obisku predstavnike Direkcije RS za ceste, ki
so popisali naslednje poškodovane odseke in
jih bodo uredili v naslednjih dveh letih.
Skupno imamo za odsek Trebija-Sovodenj na
voljo dober milijon in pol evrov.” 

Med evropskimi projekti, ki so malo vid-
ni, vendar bodo močno vplivali na razvoj
celotne občine, spada gradnja širokopa-
sovnega omrežja. Kako napreduje, kdaj se
bodo občani lahko priključili?

”Gradnja širokopasovnih povezav lepo na-
preduje, čeprav smo pričakovali še hitrejšo
gradnjo. Avgusta mora biti glavnina del za-
ključena, takoj po njej pa bo na vrsti še grad-
nja hišnih priključkov. To je projekt prihod-
nosti, zato o hišnih priključkih še ne morem
govoriti, niti o tem, kdaj in kako bo zasebni
investitor sklepal pogodbe z morebitnimi po-
nudniki in seveda naročniki. Ta projekt zago-
tovo spada med najpomembnejše v občini,
saj bodo skoraj čisto vsi imeli možnost dosto-
pa do hitrega omrežja ali povedano z drugimi
besedami, kot bi imeli vsi v občini le nekaj

metrov od vrat dostop do avtoceste. To je
naša prihodnost, zato smo zelo veseli evrop-
skega denarja. Projekt je vreden dobrih 2,5
milijona evrov.”

Koliko malčkov so starši letos vpisali v
vrtec? Ali boste lahko v prihodnjem šol-
skem letu zagotovili mesto za vse?

”Komisija za sprejem otrok v vrtec je že
opravila svoje delo in tako kot v preteklih le-
tih smo tudi sledili cilju, da vsem otrokom
zagotovimo varstvo. Zaradi tega bomo letos
uredili štiri nove igralnice v novi enoti vrtca
na Dobravi. To nam bo omogočilo, da bomo
v vrtcih v občini jeseni na novo sprejeli 124
otrok, 29 otrok pa s 1. septembrom še ne bo
izpolnilo predpisanega starostnega pogoja,
zato bomo predvidoma decembra odprli še
en oddelek jasli za najmlajše. S tem bomo
zapolnili vse razpoložljive prostore na sed-
mih različnih lokacijah. K uresničitvi cilja -
sprejemu čim večjega števila otrok, pa nam je
izdatno pomagala tudi nova sprememba za-
kona o vrtcih, ki pravi, da lahko v javnih in
stanovanjskih zgradbah uredimo do dva od-
delka vrtca brez gradbenega dovoljenja za
spremembo namembnosti in nato še pridobi-
vanja uporabnega dovoljenja, česar se je bilo

doslej treba lotiti tudi, če smo vrtec odprli
denimo v podružnični šoli.”

Kako kaže z rento za omejeno rabo pros-
tora zaradi rudarjenja v Žirovskem Vrhu?

”Država oziroma ministrstvo je gluho za
lansko zmanjšanju rente za polovico, in ne
odgovarja pa na postavljena vprašanja. Mi
želimo odgovornim dokazati, da morajo v
naši državi za vse veljati enaka pravila.” 

Pred kratkim ste uredili otroško igrišče
na Hotavljah. Kdaj bo urejeno športno
igrišče na Sovodnju?

”Na Hotavljah smo igrišče uredili s pomoč-
jo evropskega projekta LAS, ki dodeljuje de-
nar iz programa Leader. Domačini so priskr-
beli lokacijo igrišča in ga tudi pomagali ure-
diti, igrišče pa je že lepo zaživelo, saj tam
opazim veliko staršev in otrok. Takšni pro-
jekti so ciljni, kjer smo morali že ob prijavi
dokazati upravičenost naložbe. Tako bo tudi
na Sovodnju, kjer gradbeno dovoljenje že
imamo, čakamo pa na ugoden razpis za pri-
dobitev nepovratnih sredstev. Projekt na Ho-
tavljah je bil vreden okoli 30 tisoč evrov, na
Sovodnju pa bomo za ureditev športnega
dvorišča potrebovali preko 300 tisoč evrov.”

Boštjan Bogataj

Milan Čadež, župan občine Gorenja vas-Poljane

Omrežje nared do jeseni
Začenja se rekonstrukcija ceste Trebija-Sovodenj, vendar le na štirih odsekih, 

drugi bodo prišli na vrsto kasneje.
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Milan Čadež

V Občini Gorenja vas -Poljane bodo tudi letos sledili cilju, da bi imeli vsi otroci, ki jih bodo starši vpisali 
v vrtec, zagotovljeno varstvo. V ta namen bodo na Dobravi (na sliki) uredili štiri nove oddelke.
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Todraž - V Todražu je občina Gorenja vas
- Poljane v začetku meseca odprla zbirni cen-
ter za odpadke, ki so ga sicer začeli graditi že
pred dobrimi petimi leti. ”Pri akciji Očistimo
Slovenijo, podobno imamo v občini vsako
leto, so naši občani opazili tudi odpadke, ki
so na neprimernih mestih ležali več desetle-
tij. Takrat občani niti niso vedeli, kam z od-
padki, danes pa lahko v center pripeljejo sko-
raj vse,” je ob odprtju povedal župan Milan
Čadež. 

Občanke in občani so na odprtje zbirnega
centra morali kar dolgo čakati, saj se je začel
urejati že v prejšnjem županskem mandatu.
Gradbeno dovoljenje je občina pridobila de-
cembra 2004, nato so projekt še nekoliko
spremenili, šele decembra lani pa je občina
pridobila novo gradbeno dovoljenje (čeprav
je bil center že zgrajen). Kar 533 tisoč evrov
vredno investicijo bodo občani lahko obisko-
vali vsako sredo (od 11. do 17. ure) in vsako
drugo soboto (od 8. do 12. ure) v mesecu.

V zbirni center za odpadke lahko občani
pripeljejo (in sami razvrstijo po zabojnikih)
vse vrste komunalnih odpadkov in embalaže,
ki so nastali v gospodinjstvu: od ločeno zbra-
nih frakcij (papir, steklo, les, kovine, ...), od-
padkov z vrtov, ostanke komunalnih odpad-
kov, kosovne odpadke in embalažo (steklo,
plastika, les, ...) pa tudi folijo, ki se uporablja

v kmetijstvu. ”Oddaja vseh odpadkov, razen
ostanka komunalnih odpadkov, je za občane
brezplačna,” zagotavlja Kristina Knific iz
občinske uprave.

V celoti pa novi center ne bo nadomestil
zbiranja odpadkov, saj vanj (še) ne sodijo ne-
varni odpadki. Zato bo občina odvoz nevar-
nih odpadkov organizirala v soboto, 12. juni-

ja. ”Nevarni odpadki pa v novi center ne so-
dijo, zato jih bomo še vedno zbirali z akcija-
mi, kot je junijska,” pojasnjuje župan. Zelo
pregleden seznam odlaganja po vrstah od-
padkov si občani lahko ogledajo na spletni
strani občine v rubriki Komunala - ravnanje z
odpadki. 

Boštjan Bogataj

Plesali na smetišču, ki že deluje
”Zbirni center za odpadke je že prvi dan dobro zaživel, na občino pa dobimo tudi veliko vprašanj, 

kaj lahko občani sploh odlagajo v center. Odgovor je preprost: skoraj vse,” po nekaj tednih 
delovanja zbirnega centra za odpadke pravi župan Milan Čadež.

Ženin zamudil po nevesto
Poljane - Pred natanko mesecem dni sta si Anica in Jože Berčič iz

Poljan znova, zlato zaobljubila. Dobro so spominjata svoje prve
poroke, ki je bila 23. aprila 1960 v Stari Loki. Kmalu po poroki sta
se na željo Aničine mame in tete preselila v Poljane, kjer je Anica
znana po monodramah, Jože pa je še nekaj let nazaj delal v lastni av-
tokleparski delavnici.

Spoznala sta se na pustni gasilski veselici leta 1956. ”Čeprav sem
bila v maski, me je večkrat prosil za ples. Bil mi je všeč, saj je bil
urejen in uglajen. Po plesu pa me je spremil do doma,” se prvega
snidenja spominja Anica. Dvorjenje se s tem ni zaključilo, prišel je
že med tednom, ko si je Anica izborila dvourni večerni randi. ”Pred
hišo sva se zaklepetala, zamudila sem uro in si prvič in zadnjič v
življenju prislužila mamino zaušnico. Že v nedeljo pa ga je spoz-
nala,” pove zlata nevesta. Poročila sta se štiri leta kasneje, potem ko
je Jože odslužil vojaščino. 

V zakonu so se jima rodili trije otroci, sin Adi in hčeri Elizabeta in
Nina, ki so svojim staršem do sedaj podarili sedem vnukov in tudi
pravnuka Nejca. Ob vseh osebnih praznovanjih so skupaj, velikokrat
se odpravijo tudi na izlet, ob jubileju pa so jima podarili knjigo fo-
tografij njunega (in s tem tudi njihovega) življenja. In recept za dolg
zakon? ”Potrpežljivost, vztrajnost in spoštovanje ter delo v skupno

dobro,” odgovarjata. Zakaj je ženin zamudil? ”Ob 10. uri naj bi bil
pri nas, vendar se je njemu in priči pokvaril avto. Pripravljena sem
kar uro in pol čakala, da sta le prišla po mene v Poljane,” se danes
smeje spominja Anica. B. B.

Ob odprtju centra za odpadke je zaplesala Folklorna skupina Zala. 
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Železniki - Mihaela Prevca, župana obči-
ne Železniki, smo najprej vprašali o priha-
jajoči seji občinskega sveta. Katere po-
membne točke čakajo svetnike?

”To bo zadnja seja v tem mandatu, saj se
bližajo priprave na lokalne volitve in vpraša-
nje je, ali bi bile seje v nadaljevanju še lahko
produktivne. Prihodnji teden bodo občinski
svetniki potrdili dobitnike občinskih pri-
znanj, obravnavali pa bodo tudi drugi reba-
lans proračuna. Z njim bomo zagotovili do-
datna sredstva za vzdrževanje občinskih cest,
saj so krajevne skupnosti, ki vzdržujejo ceste,
zaradi neugodnih zimskih razmer večino
sredstev že porabile. Dodatna sredstva bomo
zagotovili tudi za rekonstrukcijo občinskih
cest, zaključno fazo športnega parka Dašni-
ca, prav tako pa bomo pokrili izgubo v Jav-
nem zavodu Ratitovec s področja izvajanja
javne službe.”

Pred vrati so toplejši meseci, katera
gradbišča bodo oživela?

”Ta čas se zaključuje gradnja pločnika v
Logu, nadaljuje se rekonstrukcija regionalne
ceste v Sorici, na davški cesti pa bodo prav
kmalu začeli urejati naslednji odsek v dolži-
ni tristo metrov. Nadaljuje se gradnja široko-
pasovnega omrežja, ta čas poteka v Ojstrem
Vrhu in naprej proti Martinj Vrhu, Davči in
Sorici. Letos smo že rešili odvajanje meteor-
ne vode v Nidrarski grapi in na območju za-
družnega doma v Sorici; prej se je voda zli-
vala po travnikih, zdaj pa je ujeta v skalnem
kanalu. Investicija je bila vredna okoli 50 ti-
soč evrov. Največje gradbišče pa je v tem tre-
nutku prav gotovo Športni park Dašnica, ki
počasi dobiva končno podobo. Z rebalansom
proračuna za ta projekt zagotavljamo dodat-
na sredstva in upamo, da bomo že do septem-
bra lahko izvedli tudi drugo fazo in s tem
gradnjo tudi zaključili.

V kratkem pa se bo začela tudi gradnja par-
kirišča pri šoli v Železnikih. Pridobili bomo
dodatnih 38 parkirnih mest, ki bodo razbre-
menila prometni kaos pred šolo in vrtcem ob
jutranjih konicah. Ob gradnji parkirišča
bomo uredili še varno pešpot do Dašnice in
športne dvorane. Z odstranitvijo lesenega ob-
jekta bomo povečali preglednost, odkupili pa
smo tudi zemljišče za ureditev nivojsko dvig-
njenega prehoda za pešce čez lokalno cesto
Železniki-Podlonk proti športni dvorani. In-
vesticijo, ki je vredna 150 tisoč evrov, bo iz-
brani izvajalec Cestno podjetje Kranj predvi-
doma končal do novega šolskega leta.

Načrtujemo tudi gradnjo čistilne naprave v
Dolenji vasi, a se je postopek zaustavil pri
razpisu za izbiro izvajalca, saj je eden od po-
nudnikov zahteval revizijo postopka. Sicer pa
na občini ta čas zelo aktivno pripravljamo
projekte za vrtčevski prizidek v Železnikih in
obnovo šole v Dražgošah. Računamo, da
bomo v kratkem za oba projekta dobili grad-
beno dovoljenje.” 

Bo cesta v Sorico poleti odprta za pro-
met? 

”Bojim se, da ne. Izvajalci iz Cestnega pod-
jetja Kranj navajajo, da so naleteli na bistve-
no težje pogoje gradnje in da je bil izkop
zemljine večji, kot so sprva pričakovali.
Gradnja regionalne ceste bo tako bržkone po-
tekala do jeseni. Prihodnje leto naj bi sledila
še zadnja faza obnove, čeprav dvomim, da je
v državnem proračunu sploh dovolj denarja
za zaključek te ceste.”

Svetniki so na zadnji seji sprejeli sklep o
prenehanju Lokalne turistične organizaci-
je Blegoš in začetku postopka likvidacije
omenjenega zavoda ...

”LTO Blegoš potrebuje reorganizacijo. Za-
vod se je v zadnjem času osredotočal pred-
vsem na izvajanje programov za pridobivanje
evropskih sredstev za razvoj turistične dejav-
nosti, kar je doslej uspešno počela tudi Raz-
vojna agencija Sora (RAS). Podvajanje funk-

cij je v recesiji nesmotrno, izvajanje dejavno-
sti za pospeševanje turizma je treba urediti
bolj ekonomično, zato smo župani s Škofje-
loškega enotnega mnenja, da je najbolje de-
javnosti LTO prenesti na RAS, kjer bi se ti
projekti nemoteno izvajali naprej. To bi stori-
li z julijem, RAS pa bi prevzel tudi tri zapo-
slene na LTO. Zavod bi dejansko ‘živel’ še
naprej, ukinili oz. likvidirali bi le njegovo
pravno organizacijsko obliko.”

Pred časom je ena od obiskovalk padla z
dražgoškega spomenika zaradi razmajane
robne plošče in se hudo poškodovala.
Kako kaže z obnovo dotrajanega spomeni-
ka? Bo poškodovanka tožila občino? 

”Od odvetnika oškodovanke smo prejeli in-
formacijo o možnem odškodninskem zahtev-
ku, ki pa ga zaenkrat še nismo prejeli. 

S projektom obnove spomenika smo letos
kandidirali za sredstva ministrstva za kulturo,
ki pa nam je namesto polovice odobril le do-
brih 30 odstotkov denarja. Upamo, da bo raz-
liko do 50 odstotkov pokrilo ministrstvo za
delo, družino in socialne zadeve, ki je odgo-
vorno za varovanje kostnice v spomeniku. Na
ta način bi bila finančna konstrukcija zaprta,
občina pa bi lahko takoj pristopila k obnovi,
ki bo potekala letos in prihodnje leto.”

Ana Hartman

Mihael Prevc, župan Občine Železniki

Kmalu novo šolsko parkirišče
Pri osnovni šoli v Železnikih bodo zgradili dodatnih 38 parkirnih mest, ki bodo omilila

prometni kaos. Hkrati se bodo lotili tudi ureditve varne pešpoti do Dašnice.

Parkirišča bodo zgradili na mestu sedanjih vrtov pred šolskim blokom. 
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Železniki - Dobri dve leti in pol po katastro-
falnih poplavah je premier Borut Pahor sku-
paj z ministrom za okolje in prostor Rokom
Žarnićem in ministrico za obrambo Ljubico
Jelušič sredi maja obiskal Železnike. Z župa-
nom Mihaelom Prevcem se je dogovoril, da
občina v kratkem opredeli tri ali štiri pred-
nostne naloge pri popoplavni obnovi. ”Vsega
v enem letu ne moremo rešiti, zato je toliko
bolj pomembno, da se ugotovi, kaj je najbolj
pomembno za kvaliteto življenja ter napredka
ljudi in kraja,” je dejal Pahor.

Med najpomembnejše prioritete po besedah
župana sodi zagotavljanje poplavne varnosti
Železnikov. Minister Žarnić je povedal, da
bodo predvidoma junija predstavili najboljše
rešitve za obvoznico mimo Železnikov in za-
gotavljanje celovite poplavne varnosti: ”Dr-
žavni prostorski načrt potrebuje čas za kako-
vostno izdelavo, sprejet naj bi bil v letu dni.”
Minister meni, da je možno rekonstrukcijo
Dermotovega jezu, ki bi pomembno prispe-
vala k poplavni varnosti, izvzeti iz prostor-
skega načrta, kar bi pospešilo gradnjo.

Pomembna prioriteta v prihodnjih letih bo
tudi gradnja regionalne davške ceste, ki je bila
v ujmi skoraj povsem uničena. Vladna dele-
gacija se je na lastne oči prepričala, kakšno je
stanje ceste, saj se je po ogledu obnovljenega
zdravstvenega doma na Racovniku odpravila
še v Davčo. Tam so domačini premierja opo-
zorili, da je vožnja po luknjasti in pretežno
makadamski cesti, po kateri se vsak dan v

šolo vozijo tudi otroci, nevarna. Pahor se je
strinjal, da takega stanja ne morejo dopuščati
in da je treba cesto narediti varno tudi zaradi
smučarjev, ki se vozijo na smučišče Cerkno. 

A zaenkrat kaže, da se Davčarji še ne bodo
prav kmalu vozili po obnovljeni cesti. Od os-
mih kilometrov ceste je bil doslej obnovljen
šele kilometer, letos naj bi uredili še tristo me-
trov. Vsi projekti so pripravljeni, a glede na de-
nar, ki ga za devet milijonov evrov vredno ob-
novo predvideva državni proračun, naj bi grad-
nja trajala pet let, kar se županu zdi nesprejem-
ljivo. Pahor je ob tem povedal, da se bo še pred

sprejemom rebalansa državnega proračuna s
prometnim ministrom pogovoril o tem, katere
ceste bodo prednostno objavljali: ”Ceste, za ka-
tere bomo presodili, da zaradi multiplikativnih
učinkov in potreb potrebujejo takojšnjo obnovo,
bomo uvrstili v prednostne programe in te bodo
končane morda prej, kot je omenil župan.”

Precej bolj so v Železnikih zadovoljni s sa-
nacijo občinske komunalne infrastrukture, ki
je približno na polovici, za dokončno odpra-
vo posledic ujme pa po besedah župana po-
trebujejo še okoli tri milijone evrov državne
pomoči. Ana Hartman, foto: Tina Dokl

Premier obiskal Železnike
Predsednik vlade Borut Pahor se je seznanil s tegobami v katastrofalni ujmi opustošene Selške doline. 

V Železnikih čakajo na poplavno varnost, v Davči pa na novo cesto.

Selca - V Selcih so sredi maja uradno predali namenu obnovljeno
podružnično šolo. Obnova se je začela že leta 2005 z rekonstrukcijo
dotrajane strehe. ”V mansardi smo pridobili prostore za novi učilnici,

knjižnico, računalniško učilnico, nove so tudi sanitarije. Zaradi
današnjih normativov smo v mansardo speljali tudi dvigalo. V zad-
njih petih letih smo poleg tega preuredili telovadnico, lani smo se
veselili novega oddelka v vrtcu, uredili pa smo tudi okolico. Danes
tako odpiramo kvaliteten objekt, ki lahko nudi tudi kvalitetno vzgo-
jo in izobraževanje,” je dejal župan Mihael Prevc. Tudi ravnatelj OŠ
Železniki Franc Rant je ugotavljal, da imajo učenci v Selcih zdaj
odprte vse poti do znanja, zaposleni pa boljše pogoje kot kdajkoli
prej. ”Podružnična šola je dragocena za celotno skupnost, skupaj z
njo se razvija tudi kraj, tu je središče kulturnih in športnih dejavnos-
ti,” je dejal ravnatelj in dodal, da je vsak vložek v šolo naložba v 
prihodnost. Odprtja se je udeležil tudi vodja sektorja za osnovno 
šolstvo na ministrstvu za šolstvo in šport Boris Zupančič, ki je
poudaril, da so podružnične šole pomemben element šolskega 
sistema: ”Podružnične šole imajo pomembno nalogo: biti v bližini
otrok, življenja ter imajo poleg funkcije učenja tudi funkcijo ohra-
njanja življenjskega duha in življenjske energije.”

Obnova selške šole, ki jo obiskuje sto otrok od prvega do petega
razreda, v pritličju pa je še vrtec z 62 malčki, je stala nekaj čez 
milijon evrov. Ana Hartman, foto: Gorazd Kavčič

V Selcih zagotovljena prihodnost

Župan Mihael Prevc in Boris Zupančič z ministrstva za šolstvo in šport med
ogledom nove računalniške učilnice. 

Davčarji so predsednika vlade Boruta Pahorja opozorili, da je v ujmi uničena davška cesta nevarna. 
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Žiri - Odločitev podjetja Deos, da zaradi
negotovega pridobivanja gradbenega dovo-
ljenja odstopi od gradnje doma starejših v
Žireh in hkrati vrne koncesijo za opravlja-
nje te dejavnosti na isti lokaciji, še vedno
odmeva. Čeprav je Bojan Kranjc, direktor
tega podjetja, pred mesecem zatrdil, da gre
za nasedlo naložbo podjetja, sedaj od obči-
ne pričakuje rešitev za to zemljišče. Kakš-
no, smo vprašali župana Bojana Starmana:

”Investitor, ki kljub velikemu naporu in vlo-
ženemu denarju ni uspel pridobiti dokončne-
ga gradbenega dovoljenja, je po umiku poslal
na občino prošnjo. Občini Žiri predlaga, da
odkupimo za dom predvidena zemljišča nazaj
oziroma da za Mršak spremenimo prostorski
načrt, s katerim bi omogočili tudi druge vrste
gradenj, ne le doma starejših.”

Ali imate denar za odkup teh zemljišč?
Ali je bolj verjetna sprememba prostor-
skega načrta?

”Tega denarja v proračunu ni. Govorimo o
približno 600 tisoč evrih, zato bo o morebit-
nem nakupu zemljišča ali spremembi pros-
torskega plana moral odločati občinski svet.
O možnih rešitvah nastale težave še nismo
sprejeli dokončne odločitve.”

Kako pa je z vrnitvijo komunalnega pri-
spevka v višini dobrih 50 tisoč evrov?

”Denar, ki ga je investitor Deos plačal pred
začetkom gradnje, bomo brez dvoma morali
vrniti.”

Odločitev je dokončna. Kako jo spreje-
mate vi in občani?

”Prepričan sem, da je bilo z moje strani, ob-
činske uprave in občinskega sveta storjeno
vse, da bi dom starejših v Žireh imeli. Najprej
smo pred leti določili in kupili primerna zem-
ljišča, pred dvema letoma pridobili državno
koncesijo in našli investitorja, ki je že prido-
bil gradbeno dovoljenje in bil pripravljen vlo-
žiti več kot deset milijonov evrov v našo obči-
no ali dva letna občinska proračuna. Žal se je
zgodba ustavila v Žireh, izgubljali smo čas
zaradi sporov okoli gradbenega dovoljenja
(stranke v postopku in na samo dovoljenje),
sledila je razveljavitev gradbenega dovoljenja.
Investitorju je zmanjkalo časa, država je za-
htevala koncesijo nazaj, mi pa bomo brez
doma starejših. Tako meni kot številnim na-
šim občanom, ki smo gradnjo doma iskreno
podpirali, je danes težko. Morda bo čas poka-
zal tudi kako ozadje te zgodbe o neuspehu.” 

Čez nekaj mesecev bo pred nami novo
šolsko leto. Koliko malčkov so starši letos

vpisali v vrtec oziroma ali boste lahko za-
gotovili varstvo za vse?

”V prihodnjem šolskem letu bomo v žirovske
vrtce lahko sprejeli rekordno število otrok. Kar
64 jih bo na novo prestopilo otroški vrtec, kar
je več od petletnega povprečja rojstev v Žireh.
Kot kaže, bo kljub temu žal zmanjkalo nekaj
mest (število še ni točno določeno) v prvem
starostnem razredu. Vsa leta obstoja občine se
trudimo, da varstvo zagotovimo skoraj vsem
otrokom, ki jih starši vpišejo. Razlog za izjem-
no povečan vpis v zadnjih letih pa je bila brez
dvoma novost, da imajo vsi drugi in nadaljnji
otroci iste družine varstvo brezplačno.”

Po več letih reševanja težav žirovskih 
nogometašev z igriščem ste lani pridobili
zemljišča za ureditev novega na Polju. Ali
so se dela že začela?

”Pričakujemo, da se bo v dobrem mesecu
nogometno igrišče začelo graditi. Do začetka
jeseni pa naj bi bilo igrišče tudi urejeno. So-
časno bo občina izvedla tudi investicijo v po-
daljšanje atletske steze ob šoli, zgrajena bo
tudi nova ograja okoli obeh igrišč. Garderobe
in druge pomožne objekte naj bi predvidoma
gradili prihodnje leto.”

Prejšnje leto ste se v Žireh odločili, da ne
boste več podpirali delovanja LTO Blegoš.
Ta gre sedaj v likvidacijo, njihova dejav-
nost pa naj bi se priključila Razvojni agen-
ciji Sora. Boste sodelovali z agencijo?

”Z likvidacijo se je občinski svet strinjal, raz-
logov ni bilo treba posebej obrazložiti. Ob pre-
nosu dejavnosti na razvojno agencijo pa smo
dodali pojasnilo, da občina ne namerava pre-

vzemati dodatnih obveznosti do njih. Z agenci-
jo sicer vzorno sodelujemo in nameravamo tudi
v prihodnje, nikakor pa ne bodo naša skrb do-
datno zaposleni oziroma prezaposleni iz LTO
Blegoš. V Občini Žiri smo po drugi strani zelo
zainteresirani za vključevanje v zanimive turi-
stične projekte, le ponuditi nam jih morajo.”

Na seji občinskega sveta so nekateri svet-
niki predlagali rebalans proračuna. Ali je
ta, po vaše, sedaj že potreben?

”V tem trenutku ne vidim potrebe po rebalan-
su proračuna. Večjega dela projektov niti nismo
želeli izvajati, zato niti ne poznamo odstopanj
od realizacije proračuna, čemur je rebalans
sploh namenjen. Želja svetnikov po rebalansu
je bila sicer za zagotovitev denarja za nakup
zemljišč za gradnjo obvoznice z najemom kredita.
Občina danes posluje brez zapadlih obveznosti,

po več letih redno poravnavamo račune, svoje-
mu nasledniku pa želim pustiti čiste račune in
zato nisem naklonjen zadolževanju.”

V Žirovskem vrhu se je začel izvajati ev-
ropski projekt gradnje panoramske ceste.
Kako napredujejo dela?

”Gradbena dela na odseku Javorč-Goli Vrh
se v teh dneh zaključujejo, do občinskega
praznika pa bo cesta že asfaltirana in bo služi-
la svojemu namenu. Strošek gradnje te ceste je
več kot 200 tisoč evrov, od tega pa bo EU po-
vrnila dobro polovico. Pričakujemo, da bodo
naši občani s tega območja lahko zaradi te 
povezave bolje živeli, konec koncev pa je ta
cesta namenjena turistom, ki bi lahko v naših
krajih pustili več denarja kot danes. Tako 
domači gostje kot tuji.” Boštjan Bogataj

Bojan Starman, župan občine Žiri

Panoramska cesta pripravljena
Gradnja panoramske ceste v Žirovskem Vrhu, ki je še pred dobrim letom zelo vznemirjala

svetnike, je skoraj nared za asfaltiranje.Bojan Starman
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Panoramska cesta v Žirovskem vrhu je skoraj v celoti pripravljena na asfaltiranje. 
To bo opravljeno do občinskega praznika.



Žirovske novice
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Trenirali celo ob koncih tedna
Rezultat trdega dela žirovskih osnovnošolcev je osvojeno tretje mesto v Šolski košarkarski ligi. 

Žiri - ”V hudi konkurenci smo uspeli obdr-
žati koncentracijo in imeli razigrane igralce
in uspeli,” je ob velikem uspehu povedal
Bogdan Erznožnik, trener starejših fantov. V
tekmi za tretje mesto so fantje prikazali igro
sezone in premagali kranjske kolege iz
Osnovne šole Simona Jenka, v polfinalu z
Rogaško Slatino pa izgubili zaradi bolezni,
ko polovica ekipe ni nastopala. 

”Kljub temu da je bil finale na dosegu roke,
smo zadovoljni,” so nam povedali fantje, ki

so ponosni tudi na mlajše košarkarje. Ti so se
na pionirskem festivalu uspeli pretolči do
polfinala. V ŠKL so bili učenci uspešni tudi
na drugih področjih: drugo mesto med novi-
narkami je osvojila Neža Štucin, pri fotogra-
fih pa Tjaša Cankar tretje mesto, tudi likovni-
ki so se skozi vso sezono lepo trudili. Trud
košarkarjev in spremljevalcev tako ali tako ne
bi bil zaman, saj so jih na vseh tekmah
spremljali številni gledalci. 

Razlogov za uspehe košarkarjev je več. Pri
starejših pionirkah je to tudi nova trenerka
Klavdija Oblak, ki je uspešno nadaljevala delo
Boruta Fijavža, seveda pa ne moremo pozabi-

ti niti na mentorje krožkov, Barbaro Peternel
in Staneta Kosmača. ”Uspeha naših košarkar-
jev smo veseli še toliko bolj, ker letos praznu-
jemo tudi 50 let (Šolskega) Športnega društva
Tabor, ki je vsa ta leta skrbel za razvoj (šolske-
ga) športa in doseganja odličnih rezultatov,” je
še povedal Erznožnik. Celoletno šolsko šport-
no dogajanje (iz meseca v mesec nova športna
tema), ki ga je povezovala Adelina Poljanšek,
bodo sklenili ta konec tedna. V petek, 28.
maja, bo v Galeriji Svoboda, ob 19. uri prva
slovesnost z odprtjem razstave priznanj in fo-
tografij iz polstoletnega obdobja, dan kasneje
pa še Slavnostna akademija. Boštjan Bogataj

Klekljarsko središče Slovenije
Žiri - Klekljarsko društvo Cvetke Žiri so pred slabim mesecem znova dokazale, da zna-

jo v malo mesto pripeljati klekljarske navdušence iz vse Slovenije in tudi sosednjih držav.
”Na letošnjih razstavah smo našteli izredno veliko obiskovalcev, kar nas navdaja z zado-
voljstvom in optimizmom za delo vnaprej. Najbolj je navdušila razstava Evropa v čipki, ki
jo bomo skušali postaviti po vsej Sloveniji in tudi v Bruslju,” nam je povedala predsedni-
ca Marica Albreht. Letos so prvič pripravili tudi nekaj novosti. Idejo za čipkarski literarni
natečaj je dala Milena Miklavčič, ki je prevzela tudi celotno organizacijo. Na razpis je pri-
spelo 47 del iz Slovenije in tujine. Nagrade najboljšim, ki so jih prejeli Veso Pirnat-Brol-
ski iz Kopra, Alenka Abram iz Cerknega in Ana Balantič iz Idrije, so podeli na Literar-
nem večeru 30. Udeležili so se ga tako tisti, ki so sodelovali na literarnem natečaju, kot
tudi ljubitelji pisane besede. Poleg razstave Evropa v čipki je veliko pozornosti pritegnila
tudi razstava del Malih Cvetk v kapeli cerkve sv. Martina. Obiskovalce pa je najbolj pri-
tegnilo klekljarsko tekmovanje. Tokrat se je pomerilo 16 tekmovalk v klekljanju širokega
risa in srčka. ”Malce smo jim ponagajali. Dali smo jih prepikan mušter, pa naj se znajde-
jo kot znajo,” nam je ob tekmovanju povedala Albrehtova. Najbolje se je znašla Anica La-
panja iz Šebrelj, za njo Ivanka Terček iz Novega mesta, tretje mesto pa si je priklekljala Ži-
rovka Marjeta Adam. Na skupinskem šaljivem tekmovanju šolarjev z metrskimi klekeljni
so zmago odnesle novomeške učenke, sledili sta dve žirovski ekipi.  B. B., foto: P. M. B.

Sveže mleko 
s kmetije Pr’ Bukovcu 
dobite na mlekomatu v Žireh 

(poleg blagovnice).
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Mali finale ŠKL je pripadel žirovskim košarkarjem.

Najboljše z letošnjega klekljarskega tekmovanja v Žireh: v sredi zmagovalka Anica Lapanja.
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Loški glasbeniki očarali Irce
Škofjeločani so sredi maja Ircem iz Carlowa vrnili njihov marčevski obisk in koncertni nastop v Škofji
Loki. Godalni orkester Arseia je navdušil na koncertu v veliki dvorani novega kulturnega centra Visual. 

Sredi letošnjega marca je v Škofji Loki na-
stopil Carlow Youth Orchestra (Mladinski
orkester iz Carlowa) pod vodstvom Majelle
Swan, pred dnevi pa so obisk in koncertni
nastop vrnili tudi mladi glasbeniki Godalne-
ga orkestra Arseia iz Škofje Loke pod vod-
stvom Armina Seška. Kratkega obiska na Ir-
skem se je udeležila tudi delegacija občine
Škofja Loka z županom Igorjem Draksler-
jem ter vodstvom Glasbene šole Škofja
Loka. Osrednji koncert je bil v dvorani 
George Bernard Shaw teatra, ki je v okviru
novozgrajenega kulturnega hrama mesta
Carlow, imenovanega Visual. Na koncertnem
večeru sta oba orkestra pripravila svoj lasten
program, na zaključku pa so mladi glasbeniki
skupaj zaigrali še irski in slovenski ples. Če
so Carlowčani igrali predvsem glasbo iz
muzikalov, so Škofjeločani, polovica orkestra
sicer prihaja iz Ljubljane, poslušalce navdu-
šili z izjemnimi izvedbami skladb Jesen Petra
Šavlija, kjer sta se kot solistki predstavili
mladi Seškovi hčeri Ana in Kaja, in Romun-
ski plesi Bele Bartoka ter Sarasatejeve
skladbe Navarra, v kateri sta briljirali solistki
Živa Ciglenečki in Ana Dolžan. Za zaključek
so mladi godalci navdušili z vsemi štirimi
stavki Male nočne glasbe W. A. Mozarta.
Naslednji dan, v nedeljo, se je Godalni 
orkester Arseia z novim programom pred-
stavil tudi v carlowški katedrali.

Irski gostitelji so nas nadvse lepo sprejeli,
še enkrat znova smo lahko spoznali njihovo
že prislovično gostoljubnost in vezi, ki se
med mestoma Škofja Loka in Carlow tkejo
že osem let, so tokrat postale še krepkejše.
Med predstavniki iz obeh občin so stekli
številni pogovori in načrti za prihodnja 

srečanja in izmenjave v kulturnem, športnem,
socialnem in gospodarskem smislu. Dru-
ženje med obema mestoma in državama 
je s svojim obiskom na slovesnem koncertu
počastila tudi slovenska veleposlanica na 
Irskem Jasna Geršak. 

Igor Kavčič, foto: Igor Kavčič

Celotna škofjeloška delegacija s prvima gostiteljema Majello in Dermotom na prvi skupinski fotografiji pred
Academy of music v Dublinu

Mladi glasbeniki Godalnega orkestra Arseia so po uspešnem sobotnem koncertu v George Bernard Shaw 
teatru v nedeljo igrali še pri maši in po njej v katedrali v Carlowu.

Plakat za nastop obeh orkestrov, škofjeloškega 
in carlowškega
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Deseti Večer slovenskih viž v narečju, ki
bo 11. junija ob 19.30 v Škofji Loki, bo nekaj
posebnega. Ker bo letošnji festival jubilejni,
so se organizatorji - Radio Sora v sodelova-
nju z agencijama Media butik in Geržina vi-
deoton - odločili k sodelovanju povabiti an-
samble, ki so na preteklih festivalih dobili
nagrade v različnih kategorijah. Za udelež-
bo se je odločilo enajst ansamblov, ki se
bodo predstavili in tekmovali z novo nareč-
no skladbo, kot drugo pa bodo zaigrali na-
rečno vižo, ki je bila na škofjeloškem festi-
valu v preteklosti že nagrajena.

Na Mestnem trgu (v primeru slabega vre-
mena v Športni dvorani Poden) bodo letos
nastopili Kvintet Dori (S Kozjanskega na
Gorenjsko - štajersko gorenjsko narečje),
Krajcarji (Nuori cajti - spodnje savinjsko na-
rečje), Vrt (Mazurka za Miciko - pohorsko
narečje), Ano ur’co al’ pej dvej (Kraška uo-
hcet - tržaško narečje), Ansambel Jerneja
Kolarja (Moja remunika - posavsko narečje),

Modri val (Vuz ne trna - primorsko narečje),
Karavanke (Jurjev smn - gorenjsko nareč-
je), Fantje izpod Rogle (Kuoscam za spu-
mejn - pohorsko narečje), Trio Šubic (Tak i
blu takat - škofjeloško narečje), Polka pun-
ce (Ornk babe - štajersko narečje) in Pogum
(To l’bezen kriva je - jeseniško narečje).
Gostje večera v revialnem delu bodo Pri-
morski fantje, ki so nastopili na tretjem
večeru narečnih viž, takrat na vrtu Škofjelo-
škega gradu. Festival bosta že petič zapored
povezovala Saša Pivk Avsec in Jure Sešek.

Tudi letos bo strokovna komisija podelila
nagrade za najboljšo melodijo in letos prvič
tudi tri nagrade za najboljše besedilo, ob-
činstvo pa bo izbralo svojega zmagovalca,
ki bo domov odnesel novi leseni kip Van-
drovčka. Imena dosedanjih zmagovalcev
občinstva so namreč že povsem napolnila
meh harmonike na dosedanjem prehod-
nem pokalu, zato bo kipar Peter Jovanovič
izdelal nov kip. Društvo pesnikov slovenske

glasbe bo drugič podelilo Vodovnikovo 
nagrado za dolgoletno kakovostno ustvar-
janje besedil, poklanja jo Občina Zreče, 
letošnja novost pa je posebna nagrada
Škofje Loke, prejel jo bo ansambel, ki bo po
mnenju strokovne komisije najbolje opravil
svoj nastop v celoti.

”Ideja za Večer slovenskih viž v narečju je
nastala kot izvirno spodbujanje in ohranja-
nje naše narečne besede. Zaorali smo ledi-
no in festival pripeljali med najpomemb-
nejše tovrstne prireditve v Sloveniji. Veliko
je bilo vloženega truda in dela, da je prire-
ditev postala to, kar je. Vendar pa beseda
‘kriza’ letos odmeva še glasneje, preplavila
je vse sfere družbenega življenja, tako moč-
no, da se zdi nemogoče organizirati tako
veliko prireditev. Pa ni tako! Jubilejni deseti
festival bomo pripravili še bolj slovesno, k
čemur bodo pripomogli predvsem priznani
ansambli,” je misli strnil direktor Radia Sora
Marjan Potočnik.

Deseti večer narečnih viž
Jubilejni Večer slovenskih viž v narečju bo še bolj slovesen, saj bodo na njem nastopili 

nagrajenci s preteklih festivalov.

10.

ŠKOFJA LOKA

V primeru slabega vremena bo prireditev ob isti uri v Športni dvorani Poden
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Generalni pokrovitelj: 

Občina Škofja Loka
Medijski pokrovitelj:

Organizator:

Škofja Loka
Soorganizatorja:

GERŽINA VIDEOTON, prireditve
MEDIA BUTIK

Kvintet Dori 
Krajcarji
Vrt
Ano ur'co al' pej dvej
Ans. Jerneja Kolarja
Modri val

Karavanke
Fantje izpod Rogle
Trio Šubic
Polka punce
Pogum

Primorski fantje 

Saša Pivk Avsec in Jure Sešek

JUBILEJNI 10. FESTIVAL
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Sedež podjetja
Todraž 11, 4224 Gorenja vas
tel.: 04 510 54 00, fax: 04 510 54 01
e-pošta: info@int-vrata.si

Salon Ljubljana
Šmartinska c. 106, 1000 Ljubljana
tel.: 01 600 80 30, fax: 01 600 80 31
e-pošta: salon.lj@int-vrata.si ����������	�	�
�

�����	��	���	�
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Čas za selitev na vrt
Končno je tu nekoliko lepše in toplejše vreme, čas za posedanje oziroma selitev 

dnevne sobe na vrt. Kakšno pohištvo izbrati?

Čeprav vrtno pohištvo uporabljamo za sko-
raj enake namene kot v notranjih prostorih, se
bistveno razlikuje v svoji odpornosti na vre-
menske vplive, seveda pa ga je tudi manj.
Knjižnih regalov na vrtu pač ne bomo potre-
bovali, zato pa toliko več stolov, klopi, ležal-
nikov in miz, namesto polic in televizijskega
sprejemnika pa nam bodo družbo delali do-
datki, kot je žar ali kamin, pa tudi umivalnik,
vrtni bar in podobno. Tudi otroška igrala, če
jih potrebujemo, nam bodo prav prišla. 

Ker mora biti vrtno pohištvo odporno na
dež, veter, pa tudi le na jutranjo roso, največ-
krat izbiramo pohištvo iz lesa, kovine, kamna
ali plastike. V naših krajih se največkrat od-
ločamo za lesene garniture, med najbolj od-
pornimi je les akacije in bora. Ceneno po-
hištvo iz plastike je ponavadi tudi slabše 
kakovosti in ga bo treba večkrat menjati. 
Pomembno je, da je prilagojeno ‘zunanji ar-
hitekturi’, da se lepo vključuje med rastline 
in hišo ali stanovanjem v ozadju. Penaste 
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KRANJ Žabnica, Dorfarje 17, tel.: (04) 502 19 00, e-pošta: info@prevc.si
LJUBLJANA BTC HALA 10, tel.: (01) 541 18 20, e-pošta: prevc@btc-city.si

Cene za akcijska sestava veljajo ob plačilu z gotovino do 31. 5. Podrobnosti o akcijskih sestavih na www.prevc.si in prodajnih mestih. Akcijski popust za vzmetnice velja ob plačilu z gotovino do 31. 5. Slike so simbolične.

OTROŠKA SOBA Sestav 1 namesto 744 EUR samo 499 EUR
(postelja 90x200 cm, most 200 cm, dvodelna klasična omara)

Sestav 2 namesto 952 EUR samo 599 EUR
(pograd 90x200 cm, pisalna miza 95 cm, dvodelna klasična omara)

VZMETNICE

20 % POPUST

17 različnih barv 

na izbiro!
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ADAPTACIJE KOPALNIC
■ SVETOVANJE
■ VODOVODNE INSTALACIJE
■ ZIDARSKA DELA
■ KERAMIČARSTVO

Milan Pugelj s.p.
Hotovlja 34, 4223 Poljane
GSM: 041/541-266
Tel.: 04/510-92-78

blazine, ki največkrat blažijo trdoto odpornih
materialov, je vsak dan pametno pospraviti. 

Ponudba vrtnega pohištva je vsekakor zelo
bogata, kakšnega bomo izbrali glede na ceno
in skladno z videzom vrta, pa je v največji
meri odvisno od nas. Najpomembneje je, da
ustreza našim potrebam. Če radi prirejamo
piknike, zagotovo ne bomo kupili štirih ležal-
nikov, ampak eno ali dve veliki mizi, naspro-
tno, če je vrt le priložnost za poležavanje v
hladu poletne sence, pa bomo izbrali ležal-
nik. Uporabnost je ena od glavnih zakonitosti
nakupovanja pohištva. Pohištvo naj bo lepo
in skladno z okolico, a hkrati tudi udobno. 

Boštjan Bogataj
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Apartmaji FIZINE so na izjemno lepi lokaciji
med središčem Portoroža in hoteli Bernar-
din, manj kot sto metrov oddaljeni od plaže
(nasproti Droginih skladišč soli). Stojijo na
mirnem kraju z lepim razgledom na morje in
Savudrijski polotok. Hiša s petimi apartmaji,
ki sprejmejo do šest oseb, je bila lani obnov-
ljena po načrtih Projektivnega biroja Škofja
Loka. V Gorenjski predilnici vedo, da cene
najema niso nizke, vendar za tovrstno kvali-
teto v Portorožu med najnižjimi.
Prostori so funkcionalni in optimalno razpo-
rejeni. V celoti so bile prenovljene inštalacije
in urejene nove sanitarije. Pri gradnji in
opremi so sodelovali najboljši slovenski pro-
izvajalci. Ureditev prostorov je prijetna, tako
da se gostje počutijo kot doma in se radi
vračajo. Bivalni prostori vseh apartmajev so

opremljeni s klimatsko napravo. V vsakem je
vsaj en televizijski sprejemnik in priključek
na internet. Parkirna mesta za goste so 
neposredno pred stavbo. V vrtni uti je možna
hramba koles. Za udobno preživljanje prijetnih
počitnic je na voljo vse, dopustniki potrebujejo
le še dobro družbo in lepo vreme.
Apartmaji FIZINE so sestavljeni iz petih
apartmajev. Apartma 1 meri 47 kvadratnih
metrov, pred njim je terasa v izmeri 15 kva-
dratnih metrov. Primeren je za dve do štiri
osebe. Apartma 2 je velik 39 kvadratnih
metrov in 30 kvadratnih metrov veliko teraso.
Primeren je za štiri do šest (tudi invalidnih)
oseb. Apartma 3 meri 46 kvadratnih me-
trov (20 metrov terase) in ponuja tudi čudo-
vito sončno teraso. Na voljo za štiri do šest
oseb. Apartma 4 meri 41 kvadratnih metrov

in 16-metrsko teraso. Primeren je za dve do
štiri osebe. Apartma 5 meri 16 kvadratnih
metrov in ima še 12 kvadratnih metrov 
zunanjih površin, namenjen je dvema osebama.
Vsi apartmaji so opremljeni tudi z vrtnim 
pohištvom in senčnikom.

Kidričeva 75, Škofja Loka
telefon: 51 11 160 (Polona Jugovic)

splet: apartmaji-fizine
e-naslov: 

polona.jugovic@gorenjska-predilnica.si

Oddih v najlepšem delu 
Portoroža

Gorenjska predilnica je v Portorožu obnovila in uredila pet apartmajev, 
ki jih ponujajo gostom, željnim miru in lepot slovenske obale.
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Škofja Loka - Drugi majski konec tedna se
je s slovesno podelitvijo zlatih odličij in po-
kala najboljši slovenski mladinski rokometni
ekipi v dvorani na Podnu končalo letošnje dr-
žavno mladinsko prvenstvo do 21 let v roko-
metu. Pokal za zmago je zasluženo dvignil
kapetan škofjeloškega Merkurja Grega
Jamnik, z njim pa so se veselili tudi soigral-
ci: Aljaž Panjtar, Janez Sekirnik, Iztok
Debevc, Ožbej Lukanc, Mario Cingesar,
Darko Cingesar, Žiga Bradeško, Matej
Gaber, Jan Korošec, Gašper Hrastnik,
Miha Tomšič, Peter Čebron, Alen Šibanc,
Jan Benedičič in Gašper Štremfelj. Prav
tako sta zlati odličji dobila trener Urban Šilc
in vodja ekipe Robert Bradeško.

”Veseli smo, da nam je znova uspelo doka-
zati, da smo najboljša mladinska ekipa v Slo-
veniji, pri doseganju takšnih rezultatov pa
ima gotovo pomembno vlogo dejstvo, da
mnogi med nami igramo tako za mladinsko
kot člansko ekipo, zato smo večina tudi bolj
izkušeni od vrstnikov. Prav tako pomembno
se mi zdi, ker smo prijatelji tako na igrišču
kot v prostem času, smo prava ”klapa” in to
je v ekipnih športih tudi lahko odločilno,” je
ob slavju s pokalom v roki poudaril kapetan
Grega Jamnik, ki je naslov mladinskega pr-
vaka osvojil že drugič, je pa tudi nepogrešljiv
v članskem moštvu Merkurja. ”Tekmovalni
ritem je res naporen, posebej če so tekme še

med tednom. Vendar dobro treniramo, kvali-
tetni treningi so tako pri članih kot mladin-
cih. Ob tem naj poudarim, da ravno zaradi
obveznosti v članski ekipi nekateri nismo
mogli odigrati nekaj tekem za mladince, ven-

dar so se izkazali mlajši in prav tako zmaga-
li. Tako smo prav vsi zaslužni, da se danes
veselimo novega uspeha loškega rokometa,”
je povedal kapetan Grega Jamnik. 

Vilma Stanovnik

Mladincem Merkurja zmagovalni pokal
Mladinci Merkurja nadaljujejo tradicijo uspehov mladih selekcij škofjeloškega rokometa, 

saj so se po končani sezoni zasluženo veselili naslova državnih prvakov.

Priznanja športnikom Železnikov
Železniki - Občina Železniki in Javni zavod Ratitovec sta pripra-

vila tradicionalno slovesnost s podelitvijo občinskih priznanj za-
služnim športnikom, športnim delavcem in športnim društvom.
Župan Mihael Prevc je podelil zlato plaketo Rokometnemu društvu
Alples, ki je v minulem letu praznovalo 50-letnico delovanja.
Leopold Nastran je zlato plaketo prejel za 40-letno delo v športu,
zlato plaketo pa je prejel tudi Filip Gartner, dolgoletni učitelj
športne vzgoje in rokometaš, ki se je ukvarjal tudi s trenerskim de-
lom. Ob zaključku dvajsetletne tekmovalne kariere je zlato plaketo
dobil najboljši slovenski maratonec in olimpijec Roman Kejžar,
enako priznanje pa je dobil tudi eden največjih slovenskih upov v
smučarskih skokih, Peter Prevc. Srebrno plaketo je prejel Gregor
Debeljak, ki že vrsto let dosega odlične mednarodne rezultate tako
v kickboxingu kot boksu, bronasto pa Anže Rovtar, ki je vratar v
dvoranskem hokeju ter igra tako za klub (Galaks Železniki) kot
reprezentanco. V. S.

Blaž se bo poslovil
Škofja Loka - Z velikim finalom se je prejšnji teden končalo

letošnje državno prvenstvo v dvoranskem hokeju. Ekipa InSporta je
morala priznati premoč ekipi Itak Sporta Borovnice, tako da so Škof-
jeločani osvojili končno drugo mesto. Ekipa Žirov, ki je v tekmi za

tretje mesto ugnala Zelence iz Kranjske Gore, si je zaslužila tretje
mesto. Lep uspeh je dosegla mlada ekipa InSporta, ki je v dodatnih
kvalifikacijah premagala ekipo Polycom Brloga in se iz prve uvrsti-
la v elitno ligo. Kljub temu da se je ligaška sezona v dvoranskem
hokeju končala, pa se v petek, 4. junija, ob 19. uri v dvorani na Pod-
nu obeta zanimiva ekshibicijska tekma. Na njej se bo od tekmovalne
kariere poslovil eden naših najboljših igralcev in dolgoletni
reprezentant v dvoranskem hokeju Škofjeločan Blaž Kržišnik. V. S.

Lokostrelski turnir na Kamnitniku
Lokostrelska sekcija pri ŠD Partizan Škofja Loka bo to soboto, 29.

maja, pripravila lokostrelski turnir za slovenski pokal, ki je prijav-
ljen pri FITI in šteje tudi za uvrstitev na svetovno lestvico. Potekal
bo na Kamnitniku nad bivšo vojašnico, začel pa se bo ob 9.30 s stre-
li za ogrevanje.                                                                     V. S.

Tudi letos Zarjin festival
Športno in kulturno društvo Ritem bo v soboto, 5. junija, priprav-

ilo festival športa in zabave. Namenjen je otrokom in mladini, s pro-
gramom pa ga bodo popestrila različna društva, kubi in organizaci-
je. Program bo potekal med 10. in 22. uro po vsej Škofji Loki, več
pa izveste na naslovu zarjinfestival.drustvo-ritem.si.                V. S.

Po končanem državnem prvenstvu so se mladinci Merkurja v domači dvorani na Podnu zasluženo veselili
novega naslova državnih prvakov. 
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Godešič - V organizaciji ŠD Kondor Godešič
je 16. maja potekal devetnajsti tek na Osolnik.
Štel je za slovenski pokal v gorskih tekih in za
državno prvenstvo veteranov. Na startu je bilo
186 tekačev, od tega 130 v kategorijah vetera-
nov, članov in mladincev, ki so tekli na 4,7
kilometra dolgi progi s 525 metri višinske raz-
like od Godešiča do vrha Osolnika. Otroci so
tekli na krajših razdaljah. Kljub slabi vremens-
ki napovedi se je na vrhu Osolnika znova
zbralo veliko pohodnikov, ki so v zadnjih, na-
jstrmejših metrih, spodbujali tekmovalce. 

Najhitrejši pri moških je bil Novogoričan
Mitja Kosovelj, ki lastnega rekorda (24:08)
na blatni progi ni uspel izboljšati. Je pa bil le
teden po pretečenem maratonu v Pragi več
kot zadovoljen z zmago in časom 25 minut in
14 sekund. Lanskoletni zmagovalec Simon
Alič iz Vinharij je bil drugi (25:34). Pri žen-
skah je bila najhitrejša še mladinka Kaja
Obidič (29:44) pred Valerijo Mrak iz
Gorenje vasi (33:07), ki je zmagala med
članicami. Kar tri zmage v posameznih kate-
gorijah so na letošnji uvodni pokalni tekmi
osvojili tekači ŠD Tabor Žiri: Cene
Rakušček pri dečkih, Bor Grdadolnik pri
starejših dečkih in Urban Jereb pri mladin-
cih.                                    Maja Bertoncelj

Devetnajstič tekli na Osolnik

Najmlajši so tekli na progi od kmetije Rožnik do vrha Osolnika. Domačin Peter Bertoncelj se je edini udeležil vseh devetnajstih tekov na Osolnik. 

Najhitrejšim moškim absolutno je zaploskal tudi Aleš Murn, direktor Zavoda za šport Škofja Loka. 
Med prvo deseterico so se uvrstili tudi štirje tekači s Škofjeloškega: drugi je bil Simon Alič (stoji tretji 
z leve), šesti Peter Oblak (čepi drugi z leve), osmi Stanko Janžekovič (na sliki manjka) in deveti 
Urban Jereb (čepi prvi z desne).
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Novice

   ... ženske poroène obleke po meri ...
 ...  sveèana oblaèila za poroène prièe ...
... obleke za družice in svate po naroèilu...
        ... izposoja obhajilnih oblek ...

 

 

Poročno obleko imate lahko ravno tako, kot ste si jo zamislili
Ko razmišljate o vaši podobi na poročni dan, začnite najprej z razmislekom, katere so vaše najboljše poteze, lastnosti, kaj
želite poudariti. Imate droben, ozek pas? Morda čudovita ramena? Vse to pokažite! Naslednji razmislek namenite barvi,
ki jo boste nosili. Če je klasična bela barva za vas že preteklost, posezite po atraktivnejših odtenkih bele, pastelnih barv,
barve sivke, slive ... rdeče barve ...
Poiščite stil, ki dopolnjuje vašo postavo! Če vas odlikuje vitkost, smete izbirati med oprijetimi, dolgimi oblekami in takimi
z oprijetimi životci. Nekoliko bolj polni in manjši postavi pristoji ‘empire stil’, s šivom pod linijo prsi, s čimer se telo vizual-
no podaljša. Blago se vašega telesa ne oprime, nežno ga obdaja. Če imate širša ramena, razmislite o navideznem
zoževanju s pomočjo širših ramenskih trakov, ali pa jih v celoti zakrijte in poudarite V vratni izrez. Močno oprsje ni razlog
za slabo voljo, pozornost odvrnimo s podaljšanim korzetom in polnim spodnjim delom obleke, oz. krilom. In če je oprsja
premalo? Izogibajte se preglobokim vratnim izrezom, uporabite blago v več plasteh, gubanje, plise, drape, čipke, kristale
Swarovski ... Široki boki? Nič zato! Princes stil, pri katerem je korzet oprijet, nato pa se kroj naglo razširi in prikrije še tako
močne boke. Učinkovit je tudi ‘empire stil’ ... Kakšno obleko si boste izbrale, je seveda vaša odločitev, vendar pri tem os-
tanite v koraku z modo in predvsem zveste svojim sanjam ...
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Srečanje harmonikarjev 
v Poljanski dolini

Na sedmem Srečanju harmonikarjev,
etnološki prireditvi, sodelujejo mladi in
malo manj mladi, ki želijo pokazati, kako
dobro so se naučili igrati harmoniko. Na
prireditvi lahko nastopajoči zaigrajo
samo na harmoniko ali pa v spremljavi
kakšnega drugega inštrumenta. Priredi-
tev bo v idiličnem okolju Gorenjega Brda
- Slemene, 20. junija. Info: Društvo Rov-
tarji Škofja Loka, Organizacijski odbor
Slemene (Brane Tavčar, 031 416 345,
Boštjan Oblak, 041/247 568).          B. B.

Avtokros Planina 2010/2
Motoklub Buhc organizira športno prire-

ditev, avtokros dirko PLANINA 2010/2, ki
šteje za državno prvenstvo RSLO in pokal-
na prvenstva AŠ 2005. Prireditev bo v ne-
deljo, 27. junija, na avto in motokros poli-
gonu na Planini nad Horjulom. V nedeljo
zjutraj bodo tehnični pregledi vozil, ob 10.
uri treningi, ob 13. uri pa šestnajst voženj
za točke državnega in pokalnega prven-
stva. Organizator pričakuje okrog 40 tek-
movalnih vozil, ki nastopajo v treh divizi-
jah. Info: Motoklub Buhc (Viktor Oblak,
041/534 888, www.buhc.net).            B. B.

Železnikarski 
godbeniki 

v Novem Sadu 
Članice in člani Pihalnega orkestra Al-

ples Železniki so skupaj z mažoretkami
konec aprila tri dni gostovali v Srbiji, ka-
mor so odpotovali na povabilo sloven-
skega društva Kredarica. Gostovanje je
bilo osredotočeno predvsem na Novi
Sad. Na tamkajšnji radioteleviziji so
godbeniki imeli samostojni koncert, na
katerem so se občinstvu predstavili s slo-
vensko narodno in zabavno glasbo. Dalj-
ši nastop so imeli še v enem od trgovskih
centrov, veliko pozornosti pa je pritegni-
la tudi promenada po Trgu svobode. Po-
leg Novega Sada so si ogledali še srbsko
prestolnico Beograd in hrvaško mesto
Vukovar. Železnikarski godbeniki pravi-
jo, da si bodo gostovanje v Srbiji zapom-
nili predvsem po odprtosti in gostoljubju
domačinov, dobri hrani in trubačih. Z
društvom Kredarica nameravajo sodelo-
vati tudi v prihodnje, dogovarjajo pa se o
pripravi slovensko-vojvodinskega večera
v Železnikih.                                         

A. H.

Zali Log - Inovatorki Eriki Drobnič je ta
mesec uspel veliki met. Po velikem razočara-
nju, ko ji je delodajalec po porodniškem do-
pustu odpovedal pogodbo, se je z vso vnemo
lotila otroških sanj - ustvarjanja. Brez posle-
dic ni šlo, saj je na tretjem sejmu svetovnih
ženskih inovacij v Seulu osvojila kar zlato in
bronasto medaljo. ”Medalji sta priznanji, da
je moje delo uporabno in zanimivo za širšo
javnost. Upam, da jo bodo prepoznali tudi in-
vestitorji oziroma proizvajalci,” nam je po ve-
likem uspehu povedala Erika Drobnič, sicer
univerzitetno diplomirana ekonomistka. Ko je
veliki medalji za inovativnost šele prejela, pa
je prejšnji teden v Ljubljani, na tukajšnjem
sejmu inovacij, iz rok dr. Andrasa Vedresa,
predsednika mednarodnega združenja inova-
torjev, prejela še priznanje za najboljšo žen-
sko inovacijo sejma.

Njeni inovaciji sta posledica njenega mate-
rinstva in razmišljanja o uporabnosti in prak-
tičnosti nekaterih izdelkov, ki jih uporabljajo
mladi starši. Prva je zibelka, ki običajno po-
stane po sedmih mesecih neuporabna. Drob-
ničeva pa jo je razdelila, iz koles ustvarila dva
stolčka, iz podnožja pa malo otroško mizico.
Košaro lahko otroci uporabljajo za shranjeva-
nje igrač. Druga inovacija se dotika posteljic z

ograjo, ki jo otroci uporabljajo do približno
četrtega leta, kasneje pa zavržejo ali shranijo
na podstrešju. Sama jo je predelala v mali ig-
ralni grad, v zgornjem delu je lahko tudi po-
stelja. Ko otrok preraste tudi to, lahko iz istih
delov z le malo truda starši ali mladostnik
sam sestavi pisalno mizo in police.        B. B.

Med najboljšimi na svetu

Erika Drobnič in maketi njenih inovacij, ki sta bili 
visoko nagrajeni tako na svetovnem sejmu v Seulu
kot na domačem sejmu v Ljubljani.
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Dan glasbene šole
V četrtek so v Glasbeni šoli Škofja Loka

prvič doslej pripravili Dan odprtih vrat, na-
menjen predvsem otrokom ter njihovim
staršem, ki jih prvič vpisujejo v glasbeno
šolo. Predstavitev pouka in posameznih in-
štrumentov sta pri izbiri slednjega namreč
lahko v veliko pomoč. V šoli pa so povabili
tudi vse, ki jih tovrstno glasbeno izo-
braževanje zanima. Po uvodni točki tolkal-
ne skupine Otroci ritmov so si obiskovalci
lahko ogledali javne učne ure, ki so jih s
svojimi učenci pripravili učitelji glasbene
šole. Predstavili so prav vse inštrumente, ki
jih poučujejo. Pouk je potekal individualno
ter v različnih komornih zasedbah, vse sku-
paj pa se je končalo s koncertom Jazz ban-
da, nad katerim je bilo občinstvo še pose-
bej navdušeno.                                  I. K.

S koncertom učencev in učiteljev Glasbene šole Škofja Loka se je v sredo v kapeli
Jezusovih blagrov v Papirnici začel drugi cikel mednarodnih koncertov, ki ga Občina
Škofja Loka pripravlja v sodelovanju z domačo glasbeno šolo in Orglarstvom Močnik. V
raznolikem glasbenem programu smo v čudovitem ambientu kapele ob spremljavi orgel
poslušali soliste violiniste, flavtiste, flavtiste s kljunasto flavto, saksofoniste ter pevce.
Cikel se bo v kapeli 2. junija nadaljeval s koncertom glasbenikov iz Italije, orglavca
Manuela Tomadina in flavtista Manuela Staropolija, 16. junija pa se bo predstavil ansam-
bel Musica Cubicularis odličnih slovenskih glasbenikov, ki so študirali v tujini. V sklopu
koncertov Kitara poletju pa bo v Kristalni dvorani Sokolskega doma 12. junija nastopil
Kitarski orkester Glasbene šole Škofja Loka, kot gostje pa se bodo predstavili mladi glas-
beniki Kitarskega ansambla Gradec iz Avstrije. Koncertni cikel se bo zaključil 18. junija,
ko se bodo v cerkvi sv. Volbenka nad Logom poleg kitarskega orkestra kot solisti pred-
stavili tudi učenci kitare.                                                Igor Kavčič, Foto: Jana Jocif

Železniki - V Železnikih so zaključili dva-
najstletno obnovo Plavčeve hiše, v kateri do-
muje muzej. Razmišljanja o prenovi hiše se-
gajo v začetek 90. let prejšnjega stoletja, s
projektom pa so želeli tudi domačine spod-
buditi k obnovi zasebnih objektov na območ-
ju starega mestnega jedra. Obnova se je zače-
la leta 1998 v pritličju, nato so poskrbeli za
dotrajano streho, sledila je štiri leta trajajoča
prenova prvega in drugega nadstropja. Avgu-
sta 2007 je prišla na vrsto še zunanja obnova,
a so jo ustavile katastrofalne poplave, ki so
prizadele tudi muzej. Fasada je bila tako do-
končana lani spomladi. Obnova je stala 530
tisoč evrov, od tega je občina na ministrstvu
za kulturo uspela pridobiti dobrih sto tisoč
evrov. ”V prenovljenem objektu bo muzejsko
društvo še naprej lahko kakovostno opravlja-
lo svoje poslanstvo,” je župan Mihael Prevc
dejal na odprtju prenovljene muzejske stav-
be, ki so ga pripravili ob mednarodnem dne-
vu muzejev (18. maj). Generalna direktorica
direktorata za kulturno dediščino na Ministr-
stvu za kulturo Damjana Pečnik je poudari-
la pomen ohranjanja dediščine za prihodnje
rodove: ”Plavčeva hiša je dokaz, da je kultur-

na dediščina vrednota in kot taka ključna ob-
likovalka našega prostora in časa.” Po bese-
dah kustosa muzeja Jureta Rejca jih v pri-
hodnje čaka še nekaj dela, predvsem v man-
sardi, kjer bi radi zagotovili dodatne depojske
prostore ter prostore za turistično in muzej-
sko društvo, načrtujejo pa tudi tlakovanje
dvorišča.           A. H., foto: Gorazd Kavčič

Muzej z novo podobo

Damjana Pečnik (druga z desne) s kulturnega 
ministrstva si je v družbi župana Mihaela Prevca
ogledala prenovljeni muzej. 

Drugi Mednarodni cikel koncertov

Jazz band je zaigral na dvorišču v prijetnem
ambientu puštalskega gradu. Foto: Karin Garb

BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure
Ob petkih, sobotah in nedeljah

ocvrte postrvi, jedi z žara, 
sladice ...

Tel. 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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070/737-86

VE-LO TAXI 
novo na škofjeloškem 

območju - varno, pravočasno ob
katerem koli času za samo 

0,80 EUR po vsej Sloveniji in
ostalih članicah EU

telefon: 

070/737-860
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Ratitovec - V začetku maja so na Rati-
tovcu razglasili rezultate akcije Prijatelj
Ratitovca 2009, ki jo je Planinsko društvo
za Selško dolino (PD) lani priredilo devet-
najstič. ”Normo petnajstih vzponov je
izpolnilo 508 planincev, ki so skupaj opra-
vili 23.419 vzponov na najvišji vrh Selške
doline. Vseh vpisov v devetnajstih letih pa
je bilo več kot 217 tisoč,” je povedal
predsednik PD Lojze Lotrič. Zmagovalca

akcije sta bila Zofka Tolar in Franc Čufar,
ki sta bila lani na Ratitovcu vsak dan, tretji
pa je bil Marjan Benedik s 359 vzponi. Do
desetega mesta so sledili Sašo Potočnik,
Tone Kalan, Metod Kalan, Tomaž Eržen,
Janko Gruden, Cveta Rehberger, Vinko
Rant in Franc Trojar. Priznanja so podelili
tudi udeležencem, ki so se v vseh letih ak-
cije na Ratitovec povzpeli tisočkrat ali več
kot tisočkrat. Franc Čufar je lani dosegel
štiritisoči vzpon, Metod Kalan in Vinko
Rant se lahko pohvalita s tri tisoč vzponi,
Cveta Rehberger in Jože Šturm z dva tisoč
vzponi, Stane Bernik, Andreja Jesenko,
Rafko Kavčič, Marija Lotrič, Milan Rus,
Matej Tušek in Janez Zidar pa so dosegli
po tisoč vzponov. Letošnjo prireditev je
zmotilo deževno vreme, ki pa najbolj vztraj-
nih pohodnikov, vajenih vsakršnih vremen-
skih razmer, ni odvrnilo od udeležbe, tako da
se jih je v Krekovi koči na Ratitovcu zbralo
130. Sicer pa ta čas v društvu potekajo še
zadnje priprave na odprtje nove obhodnice
po vrhovih Ratitovca in Soriške planine, ki
bo to soboto.                                     A. H.

Srečanje nekdanjih sošolcev
V gostilni Starman v Stari Loki so se srečali nekdanji sošolci, 

rojeni leta 1930. V preteklih treh desetletjih, ko so se srečevali
vsakih pet let, je bila druščina številnejša, tokrat pa jih je na
srečanje prišlo deset. Vrstnike je nagovoril Marjan Hafner, ki je
v spominskem govoru nanizal življenjske izkušnje te generacije od
kraljevine Jugoslavije in nemške okupacije do nove Jugoslavije in
današnjih časov. V stari Jugoslaviji se spominja, da so jih podili v
cerkev, pri verouku pa so se silno bali kaplana Karla Babnika in
njegovega pretepanja. Oživil je spomin na medvojna šolska leta,
ko niso smeli govoriti slovensko, šola pa jim ni dala nobenega
pravega znanja. Po vojni so bili ravno prava generacija za obnovo
porušene domovine, ko so jih kalila leta udarniškega dela. Vse do
šestdesetih let je bilo življenje trdo, je dejal Hafner, ki meni, da bi
lahko o doživetjih svoje generacije še veliko govoril (in pisal), saj
so ”prava zgodovina življenja”. Njihove vrste se žal redčijo, v
spomin na umrle so za minuto obmolknili, navzočim pa je zaželel
še mnogo ljubega zdravja in da bi se še nekajkrat srečali. 

Danica Zavrl Žlebir, foto: Gorazd Kavčič

Sovodenj - Turistično društvo Sovodenj in Podružnična šola Sovo-
denj sta na zadnjo aprilsko nedeljo organizirala rekreacijsko-
izobraževalni pohod od Sovodnja do Nove Oselice, ki je deloma pote-
kal ob nekdanji Rapalski meji. Med 150 pohodniki je bilo tudi 34
učencev sovodenjske šole, razen njih pa tudi drugi otroci, njihovi star-
ši in stari starši ter obiskovalci od drugod. Pohodniki so najprej uživa-
li ob šolski himni, se nato podučili o poskusih rudarjenja ob potoku Po-
dosojniščica in nastanku meje med Kraljevino Italijo in Kraljevino
SHS v letu 1920 in Rapalski meji, ki je razdelila tako slovensko ozem-
lje, kot vasi in tudi domačije, slišali so tudi nekaj besed o kontrabantu
(švercanju). Pohodniki so se zadržali tudi pri stojnici z domačim sirom
in zelišči ter v cerkvi Janeza Neomuka, za glasbo pa je z igranjem na
harmoniko skrbel učenec Gašper.                                               B. B.

Tri generacije ob meji

Pohoda ob Rapalski meji so se udeležili številni pohodniki, med njimi tudi kar 34
učencev sovodenjske šole, ki so tako nadomestili šolski dan med tednom.

● Pice iz krušne peči 
● Kosila vsak dan ● Jedi po naročilu 

● Vsak dan sveže postrvi

Od ponedeljka do petka vam od 
devetih naprej nudimo več vrst malic

Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327 

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure,

tudi ob četrtkih

K
LE

M
E

N
 B

R
D

N
IK

, 
s.

p.
 

Motoristi znova v Žireh 
Sairachovci tudi letos tradicionalno, že dva-

najsti po vrsti, pripravljajo Moto zbor Žiri, ki
bo 11., 12. in 13. junija. Razen dobre družbe iz
številnih evropskih držav, se bodo motoristi in
radovedneži letos zabavali tudi v družbi več
skupin. V petek bodo igrali Zgrešeni primeri,
The chlosers, Lady’s first in Hit Band, v sobo-
to pa Hellcats in The Drinkers. Motoristi bodo
na Pustotnku kampirali zastonj.             B. B.

Vse več prijateljev Ratitovca



Renault po več kot dvanajstih letih prodajnih uspehov in več kot
milijon v petinštiridesetih državah sveta prodanih vozil prenavlja svoj
večji dostavnik Master, ki bo v novi generaciji skušal postaviti nova
merila gospodarne uporabe in vozniškega ter potniškega udobja. 

Ob novi obliki zunanjosti bo Renaultov novinec, ki se mu pridružuje
tudi tehnično sorodni Opel Movano, na voljo v številnih različnih
izvedbah, ki jih je še nekoliko več kot v prejšnji generaciji. Vseh je
kar 250, od tega 40 karoserij (furgon, kombi, minibus, podvozje s
kabino, pod s kabino in podobno), štiri dolžine ter tri različne med-
osne razdalje ter dve dolžini previsa zadaj, tri različne višine, dvojno
ponudbo pogona spredaj oziroma zadaj (z enojnima ali dvojnima
kolesoma zadaj), štiri možnosti največje dovoljene skupne teže od 2,8
do 3,5 tone (z enojnima ali dvojnima kolesoma zadaj) in 4,5 tone
(dvojni kolesi zadaj). Največja različica, ki jo doslej ni bilo v ponud-
bi, bo sprejela 17 kubičnih metrov tovora, s čimer Renault in Opel
odgovarjata tekmecem. 

Za dosedanji Renault Master je veljalo, da je bilo 35 odstotkov fur-
gonov predelanih, delež predelave šasije s kabino in poda s kabino pa
je bil seveda celoten. Možnost predelav olajšuje niz posebnih dodat-
nih možnosti. Tako na primer snemljiv prečni nosilec zadaj omogoča
preprostejše nastavljanje previsa zadaj, kar olajšuje delo predeloval-
cem in izdelovalcem nadgradenj.

Novinca bosta opremljena z novim 2,3-litrskim turbodizelskim štiri-
valjnikom, ki je razvit posebej za potrebe lahkih gospodarskih vozil.
Motor ima tri po največji moči različne izvedbe (74 kw/100 KM, 92

kW/125 in 110 kW/150 KM) in je enak v različicah s pogonom na
prednji kolesi (vgrajen je prečno) in v tistih s pogonom na zadnji
kolesi (vgrajen je vzdolžno). Mastra in Movana bodo izdelovali v Re-
naultovi tovarni v Batillyju v Franciji, prodaja na slovenskem trgu se
bo začela predvidoma junija.                                   Matjaž Gregorič
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Gospodarnost na prvem mestu
Prihaja nova generacija Renaultovega Mastra, ki se mu bo pridružil tudi Opel Movano.
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Otrok pritekel pred avto
Poljane nad Škofjo Loko - Na parkirišču pred Osnovno šolo Pol-

jane je sredi maja 36-letna voznica z avtomobilom zadela sedem-
letnega otroka. Z avtomobilom se je peljala po poti od glavnega
vhoda v šolsko stavbo proti parkirišču, ko je tja pritekel sedemlet-
nik, se zaletel v levi bok avtomobila in padel. Zaradi zlomljenega
gležnja so ga reševalci odpeljali v ljubljanski Klinični center. 

Cigaret imata sedaj dovolj
Škofja Loka  - Neznani storilec je v noči na 14. maj vlomil v

poslovni prostor v Frankovem naselju v Škofji Loki, kjer si je pri-
svojil večje število zavojev cigaret. Lastnika je oškodoval za oko-
li tri tisoč evrov. Nekaj dni prej je neznanec večjo količino ciga-
ret odnesel tudi iz trafike v Frankovem naselju. Gmotna škoda je
ocenjena na dva tisoč evrov. 

V ovinku na levo
Praprotno - V bližini Praprotnega na regionalni cesti Škofja

Loka-Železniki se je zaradi nepravilne strani vožnje 34-letne vozni-
ce osebnega avtomobila zgodila prometna nesreča, v kateri sta se
dve osebi huje ranili, ena pa lažje. 34-letnica iz Medvod se je pelja-
la proti Železnikom. Pred Praprotnim je v desnem ovinku iz nezna-
nega razloga zapeljala na nasprotni vozni pas in čelno trčila v oseb-
no vozilo, v katerem se je nasproti pripeljal 38-letni voznik iz oko-
lice Železnikov. Vanju je trčil še 32-letni voznik iz okolice Železni-
kov, ki je pripeljal za 38-letnikom. Slednjega so iz zverižene ploče-
vine rešili gasilci. V nesreči sta se huje poškodovala povzročitelji-
ca in 38-letni voznik, tretji udeleženec pa je bil lažje poškodovan.
Reševalci so vse tri odpeljali v ljubljanski Klinični center.            

S. Š.

Škofja Loka - Letošnja statistika posledic prometnih nesreč na ob-
močju Policijske postaje Škofja Loka je vsaj za sedaj veliko boljša kot
lanska, ugotavlja policijski inšpektor za varnost cestnega prometa na
Policijski upravi Kranj Aljoša Jazbec. ”Policisti so sicer obravnava-
li nekoliko več prometnih nesreč, a v prvih štirih mesecih ni bilo
smrtnih žrtev, manj je bilo tudi huje in lažje poškodovanih. Podobno
izboljšanje ugotavljamo tudi drugod po Gorenjskem,” je dejal Jazbec. 

Lani je v prometnih nesrečah na Škofjeloškem umrlo kar deset oseb
(predlani tri), med vzroki najhujših nesreč pa so bili nepravilna stran
vožnje, objestnost in izsiljevanje prednosti, kot sekundarni vzrok se
je pogosto pojavil alkohol. ”Smrtne prometne nesreče so bile raz-
kropljene po vsem območju, pripetile so se tudi po hribih, kjer poli-
cisti niso pogosto prisotni. Smo pa zaradi črne statistike že lani na
območju PP Škofja Loka začeli pogosto izvajati poostrene nadzore
prometa s poudarkom na zlorabi alkohola in hitrosti, s takim ravna-
njem nadaljujemo tudi letos,” pravi sogovornik, ki dodaja, da letos
tudi še ne beležijo hujših prometnih nesreč motoristov, ki sta jih pred-
vsem polni cesti v Poljanski in Selški dolini. ”Med zadnjim poostre-
nim nadzorom nad motoristi prav tako nismo zabeležili nobene več-
je kršitve, enako je bilo tudi med kontrolo prometa iz zraka,” pravi
Jazbec.

Zadnji poostren nadzor, tokrat nad uporabo varnostnega pasu, mo-
bilnega telefona med vožnjo in vožnjo skozi rdečo luč, so na Škofje-
loškem (in v Kranju) izvedli minuli teden. Zaradi neuporabe varnost-
nega pasu so s 120 evri oglobili sedemnajst kršiteljev, enaka globa je
doletela tudi deset voznikov, ki so med vožnjo telefonarili. Enega

voznika so ujeli med vožnjo skozi rdečo luč, za kar je predpisana kazen
250 evrov. Zaznali so še enajst drugih kršitev, kot sta neupoštevanje
prometne signalizacije in vožnja z neregistriranim vozilom.

Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič

Prometna varnost zaenkrat boljša
Na Škofjeloškem letos manj smrtnih žrtev prometnih nesreč, manj je tudi lažje in huje  poškodovanih.

V Poljansko dolino zaradi ovinkaste ceste zelo radi zavijejo tudi motoristi, ki so
med zadnjim poostrenim nadzorom vozili precej vzorno. 
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Preden boste podali odločitev, boste pretehtali vse možne izhode.
Ker vas drugi takšnega niso vajeni, bodite pripravljeni na komen-
tarje. Čustveno se boste pustili presenetiti in vam bo zelo lepo.

Srečni datumi: 28. 5.
Dnevi za ljubezen: 13., 14. 6.
Vaša barva: vijolična
Loto številke: 20, 23, 25, 26, 27, 30, 32
Misel meseca: Ključ do sreče je najmanjši in komur se mudi, ga spregleda.

VODNAR 21. januarja – 19. februarja

Čas, ki ga zapravljate z razmišljanjem in si belite glavo z vprašanji
brez odgovorov, boste raje posvetili za pogovor z nekom, ki vam ve-
liko pomeni. Izvedeli boste stvari, o katerih se vam ni niti sanjalo.

Srečni datumi: 3., 7. 6. 
Dnevi za ljubezen: 8. 6.
Vaša barva: roza 
Loto številke: 10, 11, 15, 18, 30, 33, 36
Misel meseca: Verjeli so, da lahko, in so lahko ... Jaz tudi verjamem, da lahko.

LEV 23. julija – 23. avgusta

Polni boste novih idej in storili boste vse, da jih uresničite. Od tam,
kjer to najmanj pričakujete, boste dobili tudi finančno pomoč. Nek-
do, ki se vam je v zadnjem času izmikal, se vam bo približal. 

Srečni datumi: 7., 10., 11. 6.
Dnevi za ljubezen: 4., 10. 6.
Vaša barva: rjava
Loto številke: 1, 2, 6, 19, 21, 23, 24
Misel meseca: Nič sijajnega ni dosegel, kdor si ni upal verjeti, da je v tem nekaj,
kar bo kos okoliščinam.

RAK 22. junija – 22. julija

Nikar se ne pustite prepričati v strahove prijateljev. Zaupajte sebi
in intuiciji. Na ta način boste dosegli vse svoje cilje in boste s tem
čisto blizu svoji predstavi o popolnosti. Pri denarju bodite previdni.

Srečni datumi: 3., 7. 6.
Dnevi za ljubezen: 18., 19. 6.
Vaša barva: rumena
Loto številke: 2, 3, 7, 8, 9, 10, 15
Misel meseca: Pogum pomeni, da naredite, česar vas je strah.

KOZOROG 22. decembra – 20. januarja

Želeli boste svoj mir in z vsemi močmi se boste borili za svojih pet
minut. Val premišljevanja vas bo ponesel nad vse in občutek vesel-
ja vam bo dal elana. Veseli boste denarja, še bolj zapravljanja. 

Srečni datumi: zadnji teden v mesecu
Dnevi za ljubezen: 2., 10. 6.
Vaša barva: svetlo zelena
Loto številke: 10, 11, 17, 19, 23, 24, 27
Misel meseca: Zavedanje majhnosti je osnovno spoznanje velikih ljudi.

STRELEC 23. novembra – 21. decembra

Težave boste skušali odpraviti z veliko mero dobre volje. S izzivi se
boste spoprijemali brez omahovanja, kajti pred vami so trdni cilji, ki
so dobra naložba tudi za prihodnost. Ne pozabite na svoje sanje.

Srečni datumi: 12., 13., 16. 6.
Dnevi za ljubezen: Cel mesec bo v znamenju ljubezni. 
Vaša barva: rdeča
Loto številke: 3, 7, 8, 11, 15, 19, 37 
Misel meseca: Modrost ni sreča, ampak je spoznanje, brez katerega smo bili
srečni.

DVOJČKA 21. maja – 21. junija

Izogibajte se večjim nakupom, če bi radi izboljšali svoje finance. Iz
majhnega zraste veliko. V ljubezni se boste otresli vseh odvečnih

skrbi. Končno boste začutili zaupanje in se prepustili lepim trenutkom.
Srečni datumi: 15., 19. 6.
Dnevi za ljubezen: 11. 6. 
Vaša barva: temno rdeča
Loto številke: 12, 13, 15, 16, 20, 22, 30
Misel meseca: Življenje je potovanje, le da se nekateri ustavijo na prvi postaji.

BIK 22. aprila – 20. maja

Spet boste iz nemogočega naredili mogoče. Izkušnje so tiste, ki
vam pomagajo v še kako težki situaciji. Poslovno boste dosegli vi-

soke rezultate in tudi na splošno imate dobro obdobje, kar boste znali izkoristiti. 
Srečni datumi: 12., 18., 20. 6.
Dnevi za ljubezen: 5., 6. 6.
Vaša barva: temno zelena
Loto številke: 1, 2, 3, 5, 8, 9, 10
Misel meseca: V upanju je velika moč. V upanju in čakanju pa nobene.

ŠKORPIJON 24. oktobra – 22. novembra

Dobre novice se vam odpirajo v pošti, ki jo že kar nekaj časa pričaku-
jete. Samo premišljevanje vam ne bo rešilo težav, ampak morate zato
tudi nekaj narediti. V poslovnem krogu se raje izognite prepirom.

Srečni datumi: 5., 15. 6.
Dnevi za ljubezen: 14. 6.
Vaša barva: svetlo modra
Loto številke: 3, 6, 7, 11, 12, 15, 26
Misel meseca: V zrcalu vidimo svoj obraz, v življenju svojo dušo.

Imeli boste kar veliko volje in energije. Uresničila se bo marsikatera
zamisel, o kateri ste doslej lahko le sanjali. V ljubezni se vam obeta-
jo spremembe, ki jih morda prvi trenutek ne boste znali sprejeti.

Srečni datumi: 2., 4. 6.
Dnevi za ljubezen: 17., 18. 6.
Vaša barva: ciklamna 
Loto številke: 3, 5, 6, 9, 11, 13, 17
Misel meseca: Sreča je, da se človek zaveda, kako majhen je, ko zraste.

OVEN 21. marca – 21. aprila

DEVICA 24. avgusta – 23. septembra

Vedno manj znate uživati v lepih trenutkih. Sreča je, le vidite je ne
vedno. Vzemite si čas zase. Ne razmišljajte preveč o minulih dogod-
kih, saj vam to ne prinese nič dobrega. Pot pod noge in na dopust.

Srečni datumi: 3., 5., 9. 6.
Dnevi za ljubezen: dnevi v sredini meseca
Vaša barva: rožnata
Loto številke: 4, 5, 9, 12, 17, 20, 21
Misel meseca: Šele, ko se ti nenadoma zaprejo vsa vrata, se zaveš, da so vse
možnosti odprte.

Prav vse boste hoteli spremeniti. Tudi o samem prijateljstvu in nas-
ploh o ljudeh, ki vas obkrožajo, boste dobili drugačno mnenje. Za-
vest, da čisto sami ne moremo biti, vas bo še pravočasno ustavila.

Srečni datumi: 29., 30. 5.
Dnevi za ljubezen: 4. 6.
Vaša barva: siva
Loto številke: 1, 6, 7, 13, 16, 18, 38
Misel meseca: Prepozno spoznanje je današnji dogodek, ki ga bomo jutri
razumeli.

RIBI 20. februarja – 20. marca

TEHTNICA 24. septembra – 23. oktobra

Horoskop
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Oglasi

V priročniku so 

predstavljene vse 

gorenjske občine v

samostojnih poglavjih.

Besedila in fotografije 

podrobno predstavijo

zgodovino krajev, 

znamenitosti in druge 

zanimivosti. Vodnik je

izšel v sedmih jezikih 

(angleški, nemški, 

italijanski, francoski,

španski in ruski). 

Trda vezava, 312 strani, 2000 fotografij, 50 zemljevidov

Redna cena: 19,90 EUR

Cena za naročnike: 17 EUR + poštnina

Prodaja po tel.: 04/201 42 41, na: narocnine@g-glas.si

ali na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4 v Kranju.
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Novo!
Če boste postavili ptičjo hišico in vanjo nasuli kaj okusnega, vas bodo
kmalu začeli obiskovati razni ptički. Da jih boste med opazovanjem
lahko tudi prepoznali, vam bo pomagala knjiga z barvnimi 
fotografijami, zemljevidom razširjenosti in opisom ptic, ki ima še eno
prednost: priloženo ima zgoščenko z oglašanjem šestdesetih ptic.

Knjiga in zgoščenka vam bosta pokazali nov način prepoznavanja 
ptic in njihovega vedenja. Zelo uporabno, zanimivo in poučno!

Mehka vezava, 40 strani + CD.

Redna cena: 9,90 EUR
Akcijska cena: 8,50 EUR + poštnina.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4 v Kranju, 
jo naročite po telefonu: 04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.
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NASPROTI ZDRAVSTVENEGA DOMA V ŠKOFJI LOKI

HALO
ORIGANO

NOVO!
 DOSTAVA PIZZ IN OSTALE HRANE

PIZZE IZ KRUŠNE PEÈI

TRIJE SRÈKI
pelati, mozzarella, rukola, brie, svež
kozji sir, kraška panceta, èešnjevci 
ARTIÈOKA
pelati, mozzarella, artièoke, gorgonzola, 
panceta, sveži sir stracchino, brie
TRIS
pelati, mozzarella, pršut, kraška salama,
pikantna salama
KRAŠKA
pelati, mozzarella, pršut, slanina, olive
MARGERITA
pelati mozzarella, , origano
DUNAJSKA 
pelati mozzarella, , hrenovka
JESENSKA 
pelati mozzarella, , jurèki, olive, dimljen 
sir, popražena èebula, kraška panceta
ZELENJAVNA
pelati, mozzarella, razna zelenjava
ORIGANO
mozzarella, buèke, suhi paradižnik, tartufi, 
dimljen sir, kisla smetana, goveji pršut
LOŠKA
pelati, šunka, mozzarella, gobe, smetana
TUNA
pelati mozzarella, , tuna, èebula

LOSOS
pelati mozzarella, , losos, gamberi, artièoke,
kisla smetana, sveži sir stracchino
VRAŽJA
pelati mozzarella
pikanta salama

, , paprika, pekoèi feferoni,

MORSKA
pelati, mozzarella, gamberi, dagnje,lignji,
slane sardele

4 SIRI
pelati, mozzarella, gorgonzola, edamec,
parmezan,             olive, origano

SICILJANSKA 
pelati, mozzarella,kozji sir,
mariniran suhi paradižnik

POMIDORÈEK
sveži paradižnik, mozzarella, panceta,
olive, èesen, peteršilj

BUÈKA
pelati, mozzarella, buèke, jajèevci
CARBONARA
pelati, mozzarella, jajce, smetana,
parmezan, pršut

RUKOLA
pelati, mozzarella, rukola, parmezan
TELEBAJS
otroška po želji
DOMIŠLJIJSKA
sestavine po vaši želji

7,80

7,10

6,40

6,90

4,40

5,90

7,40

5,90

7,90

6,50

5,90

7,90

6,40

6,90

6,40

7,20

6,20

5,90

6,20

5,90

4,60

7,80

 EUR  EUR

DOSTAVA PIZZ IN OSTALE HRANE

TESTENINE
REZANCI, NJOKI, ŠPAGETI, RIŽ

Z JURÈKOVO OMAKO                      
Z MORSKIMI SADEŽI
Z GAMBERI IN BUÈKAMI
Z OMAKO CARBONARA
S POLETNO OMAKO (sveža zelenjava)
S PIŠCANCJIM MESOM IN ZELENJAVO
MESNA LAZANJA          

6,90
7,10
7,30
5,90
6,10
6,70
7,50

EUR
OCVRTI LIGNJI, TATARSK OMAKA,
POMFRI

A 

DUNAJSKI ZREZEK S PEÈENIM
KROMPIRJEM             
PURANJ   Z JURÈKI IN REZANCII FILE
PURANJ  P  V NARAVNI OMAKI
Z RI

A RSA  
ŽEM

OCVRTI SIR, TATARSKA OMAKA,  POMFRI

7,90

6,90

8,90
6,90

6,40

GLAVNE JEDI

EUR

PARADIŽNIK Z MOZZARELLO IN BAZILIKO
PIŠÈANÈJA SOLATA S SVEŽIMI BUÈKAMI      
SOLATA S TUNO
KRALJEVA SOLATA

5,90
6,20
5,90
5,90

SOLATE

EUR

    ÈEVAPÈIÈI
PLESKAVICA 

POLNJENA PLESKAVICA S SIROM, 

 

SVINJSKI OMBOLO NA ŽARU

 

DOMAÈA PIKANTNA KLOBASA 

ŠPIKANA PLESKAVICA S SIROM

SLANINO IN KAJMAKOM

PIŠÈANÈJA PRSA NA ŽARU 
PIŠÈANÈJE BEDRO NA ŽARU 
GURMANSKI KROŽNIK 
(èevapèièi, mala špikana pleskavica,pikantna klobasa,
 pišèanèje bedro, svinjski ombolo)

GURMANSKA PLOŠÈA ZA 2 OSEBI 

JEDI Z ŽARA

6,50
6,50
7,50
9,90

8,70
7,40
7,60
6,90
9,90

17,90

EUR

PRILOGE K ŽARU

    PREBRANEC
KAJMAK 

3,20

2,00

EUR

SOLATE K ŽARU

    PEÈENA PAPRIKA
ŠOBSKA SOLATA 

2,80

2,90

EUR

NOVO!
 DOSTAVA PIZZ IN OSTALE HRANE

Gostišče Kveder
Gostilna in prenočišča 

Andreja Eržen s.p., 
Spodnja Luša 16, 4227 
Selca nad Škofjo Loko

tel.: 04/514-14-99, GSM 041/778-360
e-pošta: gostisce@kveder-sp.si

www.kveder-sp.si

Odprto vsak dan od 12. do 22. ure, 
nedelje od 10. do 21. ure, 

sreda zaprto.

Nudimo:
■ nedeljska in dnevna kosila,
■ jedi na žlico
■ jedi iz divjačine
■ jedi po naročilu,
■ pizze
■ apartma za 4 - 6 oseb in prenočišča 3* do 20 oseb
■ prostor za skupine do 120 oseb in terasa za 60 oseb
■ igrala za otroke, pogled na ogrado z jeleni
■ dovolj velik parkirni prostor
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Petek, 28. maja 2010
Od 19. ure dalje zabava 

z veselimiSVATI, NAVIHANKAMI
in MITJA KVINTETOM

Sobota, 29. maja 2010
od 9. do 15. ure

SPOZNAVAJMO NARAVO AKTIVNO IN USTVARJALNO
delavnice v izvedbi Centra za trajnostni razvoj 

podeželja Kranj 

od 15. do 19. ure
BELOKRANJSKI DAN V PREDDVORU IN 

MEDNARODNO SREČANJE FOLKLORNIH SKUPIN

ob 21. uri
Zabava za mlade s skupino MAMBO KINGSO
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medijska pokrovitelja: 

Nedelja, 30. maja 2010
ob 16. uri

predstavitev društva STARI TRAKTOR Moste
in skupina Suha špaga

ob 17. uri
Predizbor za 41. Festival domače zabavne 

glasbe Ptuj 2010.

V soboto in nedeljo tudi bogata ponudba na stojnicah.

VSTOP za ogled vseh dogodkov je PROST.

Dodatne informacije: 
media.butik@siol.net ali na ali 051/697-737 (Boštjan).

Organizatorja prireditve:
Občina Preddvor in Agencija Media butik, d. o. o., Preddvor

OBČINA PREDDVOR

AG
E

N
C

IJ
A 

Č
E

LI
K

 d
.o

.o
.,

 V
irm

aš
e 

1
1

8
, 

Š
ko

fja
 L

ok
a

d.o.o.

Včasih je bil oktober mesec varčevanja. 
Danes je varčevanje potreba, ki nas obremenjuje celo leto,

vsak mesec posebej in znova.

In kako še lahko dodatno privarčujemo?

Marjanca iz bližnjega bifeja se je oglasila v naši agenciji 
v Škofji Loki. Ob sklenitvi zavarovanja avtomobilske odgovornosti 

za svojega Fiata je z zamenjavo zavarovalnice privarčevala 
dobrih 26 evrov.

Še več sreče je imela tašča Vika. Za svojega Clia je plačala 
62 evrov manj kot prejšnje leto. In kaj je storila? 

Oglasila se je pri nas in zavarovanje sklenila pri zavarovalnici, 
ki ji ponuja najugodnejše pogoje. 

Ali vas zanima, koliko je privarčeval Janez iz Šenčurja? Že prej je
imel zavarovanje odgovornosti in avto kaska. Zavarovanje je 

obnovil enako, plačal pa je 124 evrov manj kot lani! Zato, ker se je
po izračunu premije odločil, da bo zamenjal zavarovalnico!

Poskusite privarčevati tako tudi vi! Obiščite nas, naredili vam
bomo ponudbo, odločili pa se boste sami.

Le pridite! Na Labore, Škofjeloška cesta 1, v Kranju, 
med 8.30 in 16.30 ali v Frankovo naselje v Škofjo Loko, 

vsak dan, tudi ob sobotah od 8. ure do 11. ure. 
Lahko nas pokličete po tel. 04/2363 680, 04/5154 250, 

brezplačna številka pa je 080 12-35.

ZAVAROVALNIŠKO 
ZASTOPANJE




